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1  Η συγκλονιστική επιστολή συζύγου νοσηλευτή που
πέθανε από κορωνοϊό

Πηγή: ΠΤΟΛΕΜΑΙΟΣ ΤΗΣ
ΚΟΖΑΝΗΣ

Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

417.54 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΦΛΩΡΙΝΑ

Η συγκλονιστική 
επιστολή συζύγου 

νοσηλευτή που 
πέθανε από κορωνοϊό
Ραγίζει καρδιές με την 
επιστολή της προς τον 
πρόεδρο της ΠΟΕΔΗΝ Μι- 
χάλη Γιαννάκο η Ολυμπία 
Τσάτσα, σύζυνος του νο
σηλευτή του νοσοκομείου 
Φλώρινας Κωνσταντίνου 
Πετσούκη που έχασε τη 
μέση με τον κορωνοϊό στις 
20 Δεκεμβρίου στη ΜΕΘ 
του Νοσοκομείου Γεννη- 
ματάς στη Θεσσαλονίκη. 
«Η κάθε οικονένεια ζεί 
το δικό της ΓΟΛΓΟΘΑ. Η 
ζωή μας άλλαξε δραμα
τικά yum οι άνθρωποί 
μας θυσιάστηκαν yia να 
σώσουν όλους εμάς. Το 
ελάχιστο που οφείλει να 
κάνει η Πολιτεία είναι να 
σταθεί δίπλα στις οικογέ- 
νειές μας. Τον πόνο μας 
δεν μπορεί να τον σβήσει 
κανείς», αναφέρει η κ. 
Τσάτσα.
Η χαροκαμένη σύζυνος κα- 
λεί μάλιστα την «Πολιτεία 
να δείξει τον απαιτούμενο 
σεβασμό στους ΗΡΩΕΣ, 
όπως η ίδια τους χαρα
κτήριζε, που θυσιάστηκαν, 
να χαρακτηρίσει εργατικό 
ατύχημα την απώλεια τους 
ως οφείλει, να εξαφανίσει 
την ανασφάλεια από τους 
Υγειονομικούς που μένουν 
πίσω για την μελλοντική 
αβεβαιότητα ενόψει και 
του 3ου κύματος».
Όπως λέει χαρακτηριστι
κά, «στην παρούσα φάση 
ούτε προσωρινή σύνταξη 
δεν μπορούμε να πάρου
με διότι οι άνθρωποι μας 
ήταν εν ενεργεία υπάλλη
λοι. Τουλάχιστον η Πολι
τεία ας κάνει το ελάχιστο 
και αυτονόητο για την επι
βίωση μας, την άμεση έκ
δοση της σύνταξής μας».

Δείτε ολόκληρη την 
επιστολή της συζύγου του 
εκλιπόντα υγειονομικού:
Προς τον Πρόεδρο της ΠΟ
ΕΔΗΝ

Κ. Μιχάλη Γιαννάκο 

Κ. Πρόεδρε
Μας συγκινείτε κάθε φορά 
που σας ακούμε με σθένος 
να αγωνίζεστε για τον χα
ρακτηρισμό των θανάτων 
των υγειονομικών ως ερ
γατικό ατύχημα και το εν
διαφέρον που δείχνετε για 
τις οικογένειες μας. Ανα
ρωτιόμαστε όμως. Γιατί 
θα πρέπει να αγωνίζεστε 
για τα αυτονόητα? Μήπως 
επειδή ο εχθρός είναι αό
ρατος? Αυτό αποτελεί μια 
παγκόσμια διαπίστωση ότι 
ο εχθρός είναι ύπουλος και 
αόρατος όπως επίσης και 
μια πραγματικότητα μη 
αμφισβητήσιμη. Ότι ο ιός 
είναι υπαρκτός. Η έκθεση 
των ανθρώπων μας υγειο
νομικών υπαλλήλων στον 
ιό κατά την άσκηση του 
καθήκοντος τους αποτελεί 
δυστυχώς και την αιτία του 
θανάτου τους.
Από την Πολιτεία όπως 
πολύ σωστά επισημαίνετε 
ακόμα δεν έχουμε ακούσει 
ούτε συλλυπητήρια. Εσείς 
συνεχώς αναφέρετε ότι 24 
υγειονομικοί χάθηκαν και 
ενδιαφέρεστε για τις οικο
γένειες μας και κάποιοι με
μονωμένοι Βουλευτές. Η 
κάθε οικογένεια ζεί το δικό 
της ΓΟΛΓΟΘΑ. Η ζωή μας 
άλλαξε δραματικά γιατί οι 
άνθρωποί μας θυσιάστη
καν για να σώσουν όλους 
εμάς. Το ελάχιστο που 
οφείλει να κάνει η Πολι
τεία είναι να σταθεί δίπλα 
στις οικογένειές μας. Τον 
πόνο μας δεν μπορεί να

τον σβήσει κανείς. Μπορεί 
όμως η Πολιτεία να δείξει 
τον απαιτούμενο σεβα
σμό στους ΗΡΩΕΣ, όπως 
η ίδια τους χαρακτήριζε, 
που θυσιάστηκαν, να χα
ρακτηρίσει εργατικό ατύ
χημα την απώλεια τους ως 
οφείλει, να εξαφανίσει 
την ανασφάλεια από τους 
Υγειονομικούς που μένουν 
πίσω για την μελλοντική 
αβεβαιότητα ενόψει και 
του 3ου κύματος. Γιατί κά
ποιοι μένουν πίσω και συ
νεχίζουν... Γιατί η ανθρώπι
νη ζωή είναι ανεκτίμητη...η 
απώλεια των αγαπημένων 
μας μη αναστρέψιμη και οι 
παραπάνω ενέργειες μόνο 
συμβολικές έως ελάχιστα 
ανακουφιστικές μπορεί να 
θεωρηθούν.
Αντί αυτού στην παρού
σα φάση ούτε προσωρινή 
σύνταξη δεν μπορούμε να 
πάρουμε διότι οι άνθρω
ποι μας ήταν εν ενεργεία 
υπάλληλοι. Τουλάχιστον η 
Πολιτεία ας κάνει το ελάχι
στο και αυτονόητο για την 
επιβίωση μας, την άμεση 
έκδοση της σύνταξής μας. 
Ο άνθρωπος μας Κων
σταντίνος Πετσούκης εί
ναι ο 15ος υγειονομικός 
που έχασε τη μάχη με 
τον αόρατο εχθρό στις 
20.12.2020 στη ΜΕΘ του 
Νοσοκομείου Γεννηματάς 
Θεσσαλονίκης, νοσηλευ
τής του Γενικού Νοσοκο
μείου Φλώρινας.
Η σύζυγος του συναδέρ- 
φου σας

Πηγή: https://
www.voria.gr



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΗΡΩΕΣ ΤΩΝ ΜΕΘ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

242.19 cm² Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΗΡΩΕΣ ΤΩΝ ΜΕΘ

Α
φιερωμένη στους ήρωες των 
ΜΕΘ ήταν η διαδικτυακή εκδήλω
ση που πραγματοποίησε το Σωματείο 

«ΕΛΠΙΔΑ-Σύλλογος Φίλων Παιδιών με 
καρκίνο», με πρωτοβουλία της προέ
δρου του Μαριάννας Β. Βαρδινογιάννη. 
Απαντες εξήραν το έργο των γιατρών 
και των νοσηλευτών που αγωνίζονται 
στην πρώτη γραμμή του μετώπου, ενώ 
συγκλονιστικές ήταν οι μαρτυρίες των 
ίδιων. Οπως της Ελένης Αιμονιώτου, 
επιμελήτριας Α’ ΕΣΥ της ΜΕΘ Γ.Ν. Θεσ
σαλονίκης «Ο ΑΓΙΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ», 
που μίλησε μέσα από την καρδιά της 
για τις πιο δυνατές της αναμνήσεις από 
τη δύσκολη περίοδο της μάχης με την 
πανδημία: «Δεν θα ξεχάσω την 5χρόνη 
κόρη μου όταν την αντίκρισα μετά από

δύο μήνες περίπου που είχαμε απομα
κρυνθεί μετά το πρώτο κύμα, όταν την 
αγκάλιασα πόσο μεγαλύτερη μου φά
νηκε». Κεντρική ομιλήτρια της εκδήλω
σης ήταν η καθηγήτρια Πνευμονολογί- 
ας και Εντατικής Θεραπείας του ΕΚΠΑ 
Αναστασία Κοτανίδου. Η κυρία Κοτα- 
νίδου εξήρε το έργο των ανθρώπων 
της πρώτης γραμμής που εργάζονται σε 
«συνθήκες εκστρατείας» και επεσήμανε 
πως πια «η κοινωνία και οι πολιτικοί 
έχουν μάθει να ακούνε τους επιστήμο
νες», ενώ μίλησε αναλυτικά και για τις 
αλλαγές που πρέπει να γίνουν για τπ 
βελτίωση των ΜΕΘ και συγκεκριμένα 
τη βελτίωση της αναλογίας νοσηλευ
τικού προσωπικού, την πρόσληψη για
τρών που να είναι εξειδικευμένοι στο

αντικείμενο της Εντατικολογίας και την 
αναβάθμιση ιατροτεχνολογικού εξο
πλισμού των ΜΕΘ. Ο Αρχιεπίσκοπος 
Αθηνών & Πάσης Ελλάδος, Ιερώνυμος, 
καθώς και ο Αρχιεπίσκοπος Αλβανίας, 
Αναστάσιος, που έζησαν και οι ίδιοι την 
περιπέτεια του κορονοϊού, έστειλαν χαι
ρετισμό στην εκδήλωση εκφράζοντας 
τις θερμότερες ευχαριστίες τους στους 
«Ηρωες των ΜΕΘ». Χαιρετισμό στην 
εκδήλωση απηύθυνε και ο αντιπρόε
δρος της Ευρωπαϊκής Επιτροπής Μαρ

γαρίτης Σχοινάς, ενώ τις ευχαριστίες εκ 
μέρους της κυβέρνησης εξέφρασε ο 
υπουργός Υγείας Βασίλης Κικίλιας. Από 
την πλευρά του, ο καθηγητής της Πολι
τικής της Υγείας, επικεφαλής του LSE 
Health κύριος Ηλίας Μόσιαλος ανά- 
φερε πως «το ΕΣΥ αντιμετώπισε αυτή 
την πανδημία τραυματισμένο, μετά από 
μια δεκαετή οικονομική κρίση», όμως 
επεσήμανε πως «είμαστε σε καλύτερη 
φάση από αυτήν που ήμασταν έναν 
χρόνο πριν».
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1  Πρόγραμμα ελέγχου λοιμώξεων σε δέκα νοσοκομεία
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

290.89 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• Ιδρυμα Σταύρος Νιάρχος:
Δέκα μεγάλα νοσοκομεία της χώ
ρας εντάσσονται σε πρώτη φάση στο 
εθνικό πρόγραμμα πρόληψης και 
ελέγχου των νοσοκομειακών λοιμώ
ξεων και της αντοχής στα αντιβιοτικά, 
το οποίο υλοποιείται με αποκλειστική 
δωρεά από το Ιδρυμα Σταύρος Νιάρ
χος, ύψους 5 εκατ. ευρώ. Σελ. 6

Πρόγραμμα ελέγχου λοιμώξεων σε δέκα νοσοκομεία
Σε φάση nAnpous ανάπτυξηε εισέρ
χεται πλέον το εθντκό πρόγραμ
μα πρόληψηε και ελέγχου των νο
σοκομειακών λοιμώξεων και τηε 
avioxns στα αντιβιοτικά, που υλο
ποιείται με αποκλειστική δωρεά 
από το Ιδρυμα Σταύροε Νιάρχοε, 
ύψουε πέντε εκατομμυρίων ευρώ. 
Σε πρώτη φάση, στο πενταετέε 
πρόγραμμα εντάσσονται δέκα με
γάλα νοσοκομεία τηε χώραε, στα 
οποία θα υπάρξει ενίσχυση του 
προσωπικού λοιμώξεων με βάση 
τιε διεθνείε κατευθυντήριεε οδη- 
γίεε. Βασικοί στόχοι του προγράμ- 
ματοε εκτόε από την ενδυνάμωση 
του προσωπικού είναι η σταδιακή 
ανάπτυξη ενόε εθνικού συστήμα- 
τοε παρακολούθησηε των λοιμώ
ξεων και η εκπαίδευση των εργα
ζομένων του ΕΣΥ.

Το πρώτο βήμα έγινε πριν από 
περίπου 20 ημέρεε με την υπογρα
φή μνημονίου συνεργασίαε μεταξύ 
του Οργανισμού Διασφάλισηε τηε 
Ποιότηταε στην Υγεία (ΟΔΙΠΥ) και 
του Κέντρου Κλινικήε Επιδημιο- 
λογίαε και Εκβασηε Νοσημάτων 
- CLEO, παρουσία του αναπληρω-

Υλοποιείται με απο
κλειστική δωρεά από 
το Ιδρυμα Στ. Νιάρχος - 
Για πρώτη φορά ενώνουν 
τις δυνάμεις τους όλοι 
οι εμπλεκόμενοι φορείς.

τή υπουργού Υγείαε Βασίλη Κο- 
ντοζαμάνη και του γενικού γραμ
ματέα Υπηρεσιών Υγείαε Ιωάννη 
Κωτσιόπουλου.

Tis επόμενεε ημέρεε αναμένε
ται η έκδοση υπουργικά απόφα- 
ons για την ένταξη στο πρόγραμμα 
των νοσοκομείων «Παναγιώτη και 
Αγλαΐαε Κυριάκού», «Αγία Σοφία», 
«Ευαγγελισμόε», «Αγιοε Σάββαε», 
Παπαγεωργίου Θεσσαλονίκη και 
των Πανεπιστημιακών Αττικόν, 
Αλεξανδρούπολη, Ρίου, Λάρισαε 
και Ηρακλείου Κρήτηε, τα οποία 
επιλέχθηκαν με κριτήρια όπωε η 
δυναμικότητα κλινών, η βαρύτητα 
των περιστατικών που νοσηλεύ
ουν, οι μονάδεε εντατικήε θερα-

πείαε, τα ογκολογικά και χειρουρ
γικά τμήματα που διαθέτουν και η 
γεωγραφική τουε θέση. Τα παρα
πάνω νοσοκομεία θα ενισχυθούν 
με πρόσθετο νοσηλευτικό προσω
πικό, ειδικά εκπαιδευμένο στον 
έλεγχο των λοιμώξεων, με στόχο 
να υπάρχει αναλογία ενόε νοση
λευτή λοιμώξεων ανά 250 κλίνεs, 
όπωε άλλωστε ορίζουν οι διεθνείε 
κατευθυντήριε3 οδηγίεε.

Κατά το πρώτο έτοε υλοποίη- 
ons του προγράμματοε, εκτό3 από 
διοικητικά και οργανωτικά θέματα 
(εκπαιδεύσει, προσλήψειε νοση
λευτών, μνημόνια συνεργασίαε με 
νοσοκομεία κ.ά.), θα ολοκληρωθεί 
η προετοιμασία για τη δημιουργία 
ενόε ενιαίου εθνικού συστήματοε 
καταγραφής για την επιτήρηση 
των νοσοκομειακών λοιμώξεων 
και τηε μικρό βιακή3 αντοχήε, κα- 
Θώ3 και ο σχεδιασμόε του εθνικού 
εκπαιδευτικού προγράμματο3 για 
τον έλεγχο των λοιμώξεων. Ειδι
κά για το σύστημα καταγραφή3, 
δρομολογούνται η συλλογή δεδο
μένων από tous νοσηλευτέε λοι
μώξεων, η καταχώριση σε πραγ

ματικό χρόνο των δεδομένων στο 
σύστημα, ο έλεγχοε ποιότητα3 των 
δεδομένων, η ανάλυσή tous, αλλά 
και η δημιουργία εκθέσεων npos 
τα νοσοκομεία και τιε αρμόδιεε 
υπηρεσίες υγείαε.

Για την υλοποίηση του προ
γράμματοε, πλην του ΟΔΙΠΥ 
και του CLEO, συνεργάζονται το 
υπουργείο Υγεία3, ο ΕΟΔΥ, η Ελλη
νική Εταιρεία Ελέγχου Λοιμώξεων 
και το ΕΚΠΑ. Οπωε ανέφερε ο επι
στημονικός διευθυντήε του CLEO, 
καθηγητή3 Θεοκλήε Ζαούτηε, το 
πρόγραμμα «ενώνει για πρώτη φο
ρά tis δυνάμειε όλων των εμπλε- 
κομένων -τηε πολιτικήε ηγεσίαε, 
δημόσιων οργανισμών, επιστημο
νικής και ακαδημαϊκής κοινότη
τας και επαγγελματιών υγείαε- σε 
μια ισχυρή συμμαχία για την κα
ταπολέμηση των νοσοκομειακών 
λοιμώξεων και τηε μικρό βιακήε 
αντοχήε, που παραμένουν σοβαρό- 
τατε3 απειλέε για το ελληνικό σύ
στημα υγείαε, ακόμη και εν μέσω 
ms πρωτοφανούς κατάστασηε tos 
πανδημίαε, που όλοι βιώνουμε».

ΠΕΝΝΥ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ
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1  Κικίλιας σε Μαξίμου: «Αν δεν σας κάνω, μπορώ να
φύγω»

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

271.53 cm² Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κικίλιας σε Μαξίμου:

«Αν δεν σας κάνω, 
μπορώ να φύγω»
Σε κατάσταση νευρικής κρίσης βρέθηκαν οι ένοικοι 
ίου Μαξίμου, λίγες ώρες πριν ίο πρωθυπουργικό 
τηλεοπτικό μήνυμα. Σύμφωνα με έγκυρες 
πληροφορίες, η σπουδή του υπουργού Υγείας να 
ανακοινώσει ότι θα εισηγηθεί -«καπελώνοντας» την 
επιτροπή των ειδικών- «ένα σύντομο, καθολικό 
lockdown στην Αττική» προκάλεσε την έντονη 
πρωθυπουργική δυσαρέσκεια. Το βαρύ κλίμα που 
δημιουργήθηκε ανέλαβε να μεταφέρει στον Βασίλη 
Κικίλια ο υπουργός Επικράτειας Γιώργος Γεραπετρίτης, 
λαμβάνοντας ωστόσο την απάντηση - δυσφορία «αν 
δεν σας κάνω, μπορώ να φύγω»! Γαλάζιοι παράγοντες 
ερμηνεύουν την «επιθετικότητα» του κ. Κικίλια στο 
ποσοστά προσωπικής δημοφιλίας που λαμβάνει -σε 
σχέση με άλλους υπουργούς- αλλά και στο γεγονός ότι 
«μια αποπομπή του υπουργού Υγείας σε αυτή τη 
συγκυρία θα προκαλούσε μείζονα κυβερνητική κρίση».

«Μου είπαν “να πας”»
Επιπλέον, έκθετο αφήνει το επιτελικό κράτος η 
ομολογία του Άδωνι Γεωργιάδη ότι η Εθνική Επιτροπή 
Εμβολιασμών κάλεσε για εμβολιασμό τον ίδιο και άλλα 
κυβερνητικά στελέχη, στον αντίποδα της 
προτεραιοποίησης που η ίδια έχει θέσει! «Εγώ 
προσωπικά, και οι άλλοι υπουργοί εξ όσων γνωρίζω, 
δεν είχαμε ζητήσει να εμβολιαστούμε. Η Εθνική 
Επιτροπή Εμβολιασμών μάς ενημέρωσε ξαφνικά στο 
γραφείο μου, ‘αύριο στις 9.00 το πρωί να πάτε να 
κάνετε τη δόση του εμβολίου σας, γιατί αποφασίσαμε 
να κάνουν τα μέλη της κυβέρνησης’, και πήγα. Ούτε 
ζήτησα ούτε δεν ζήτησα. Μου είπαν ‘να πας’ και πήγα» 
επεσήμανε, από το βήμα της Βουλής, ο υπουργός 
Ανάπτυξης. Είχε προηγηθεί η τοποθέτηση του Κώστα 
Ζαχαριάδη, που απευθυνόμενος στον Αδ. Γεωργιάδη 
υπενθύμισε ότι «στα τέλη του Δεκέμβρη εμβολιάστηκε, 
παίρνοντας τη σειρά από τους 90άρηδες» και ρώτησε: 
«Τι δουλειά έχετε εσείς, κύριε υπουργέ, ένας νεότατος 
άνθρωπος 45 ετών, που κάνετε Μαραθώνιο, που 
παίζετε τένις, να πάτε τέλη Δεκεμβρίου και να 
εμβολιαστείτε, παίρνοντας τη σειρά ενός 90χρονου; 
Δεν υπάρχει ντροπή γι’ αυτό το θέμα;».

Τέλος, ο υπουργός Ανάπτυξης φέρεται έντονα 
εκνευρισμένος για την κατάργηση του click away στην 
Αττική, ενώ και η υπουργός Παιδείας, υπό το βάρος της 
πίεσης των σχολαρχών, δεν κρύβει τη δυσαρέσκειά της 
για την επιστροφή των εκπαιδευτικών βαθμιδών στην 
τηλεκπαίδευση.

Κ. Σαββόπουλος



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Mea culpa από την Κομισόν για τις αστοχίες στα
εμβόλια

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15-17 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1141.42
cm²

Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

7
Mea culpa από 
την Κομισόν για τις 
αστοχίες στα εμβόλια
Ναι της Ευρωβουλής στο ταμείο 
ανάκαμψης των 672,5 δισ. ευρώ
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1  Mea culpa από την Κομισόν για τις αστοχίες στα εμβόλια
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

Ευ
ρώ

πη
 C

ov
id

-1
9

Mea culpa Φον Ντερ Λάιεν 
για αστοχίες στα εμβόλια
«Ήμασταν αργοί με την έγκριση. Ήμασταν πολύ αισιόδοξοι σε ό,τι αφορά τη μαζική παραγωγή» είπε η πρόεδρος της Κομισιόν 
στους ευρωβουλευτές. Πράσινο φως στη δημιουργία του Μηχανισμού Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας 
για την αντιμετώπιση της πανδημίας. Υπέρ η ευρωομάδα της Αριστερός, με τον Παπαδημούλη 
να χαρακτηρίζει τ μέτρο ανεπαρκές και να ζητάει πακέτο 1,5 τρίο, ευρώ

Της
ΧΡΙΣΤΙΝΑΣ ΒΑΣΙΛΑΚΗ

Τ
ις αστοχίες της Ε.Ε. όσον αφο
ρά την έγκριση και τη ροή των 
εμβολίων στα κράτη - μέλη 
παραδέχτηκε χθες η πρόεδρος 
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής Ούρσουλα 
Φον Ντερ Λάιεν μιλώντας στην Ολομέ

λεια του Ευρωκοινοβουλίου στις Βρυ
ξέλλες.

Μετά από πολλές μέρες σφοδρής κρι
τικής απέναντι στην Κομισιόν και σε συ
νέχεια της διαμάχης με την AstraZe
neca, η Φον Ντερ Λάιεν εμφανίστηκε 
ενώπιον των ευρωβουλευτών προκει- 
μένου να δώσει εξηγήσεις και να δεχθεί 
τις ερωτήσεις τους.

«Είναι γεγονός ότι δεν είμαστε σήμε
ρα εκεί που θέλουμε να είμαστε στην 
καταπολέμηση του ιού.Ήμασταν αργοί 
με την έγκριση. Ήμασταν πολύ αισιό
δοξοι σε ό,τι αφορά τη μαζική παραγω
γή. Και ίσως ήμασταν επίσης πολύ σί
γουροι ότι οι παραγγελίες θα παραδο
θούν στην ώρα τους» παραδέχτηκε η 
Γερμανίδα πρόεδρος της Επιτροπής 
και πρόσθεσε: «Από τη διαδικασία αυτή 
έχουμε να αντλήσουμε διδάγματα για

το μέλλον, πράγμα που ήδη κάνουμε».
Ωστόσο, η ίδια επέμεινε στον στόχο 

που έχει θέσει η Ευρωπαϊκή'Ενωση, δη
λαδή να έχει εμβολιαστεί το 70% του 
ενήλικου πληθυσμού της Ευρώπης έως 
τα τέλη του καλοκαιριού. «Η εκστρατεία 
εμβολιασμού κερδίζει έδαφος σε πολ
λές περιοχές της Ευρώπης. Από τον Δε
κέμβριο έχουν παραδοθεί στην Ευρώ
πη 26 εκατ. δόσεις εμβολίων. Πάνω από 
17 εκατ. άνθρωποι έχουν εμβολιαστεί» 
υπογράμμισε.

Συγχρόνως, η Φον Ντερ Λάιεν υπε- 
ραμύνθηκε της κοινής προσέγγισης 
στις παραγγελίες εμβολίων, λέγοντας 
ότι «δεν μπορεί να φανταστεί τι θα είχε 
συμβεί εάν είχαν τρέξει οι μεγάλοι παί
κτες», ενώ απηύθυνε έκκληση για ενό
τητα και αλληλεγγύη.

Στην ίδια γραμμή, ο επικεφαλής του 
Ευρωπαϊκού Λαϊκού Κόμματος Μάν- 
φρεντ Βέμπερ αναγνώρισε ότι η Ε.Ε. 
έκανε λάθη στο ζήτημα των εμβολίων, 
ωστόσο τόνισε ότι πολλές από τις απο
φάσεις που έλαβε η Ε.Ε. ήταν σωστές. 
«Το να κρατήσουμε την Ευρώπη μαζί 
ήταν σωστό» είπε.

Πιο επικριτική ήταν η επικεφαλής 
των Σοσιαλδημοκρατών Ιράτκε Γκαρ-

σία αποκηρύσσοντας τον «εθνικισμό 
των εμβολίων». «Ας επικεντρωθούμε 
στην επίλυση προβλημάτων για να αυ
ξήσουμε την παραγωγή, σε συνεργασία 
με τη βιομηχανία και επίσης με τους διε
θνείς οργανισμούς» σημείωσε.

Η συμπρόεδρος των Πρασίνων Σκα 
Κέλερ τόνισε, από την πλευρά της, ότι 
«η πνευματική ιδιοκτησία δεν πρέπει να 
εμποδίζει τη διασφάλιση μιας γρήγορης 
και ισότιμης παγκόσμιας διανομής», 
ενώ ένα βήμα παραπέρα πήγε η συ
μπρόεδρος της Αριστερός Μανόν 
Ομπρί, η οποία υπογράμμισε πως «τα 
εμβόλια δημιουργήθηκαν χάρη σε δι
σεκατομμύρια δημόσιου χρήματος, 
ωστόσο οι πατέντες παραμένουν στα χέ
ρια μεγάλων φαρμακευτικών εταιρειών, 
πράγμα που σημαίνει ότι οι κυβερνή
σεις δεν μπορούν να παράγουν αρκετές 
δόσεις». Η ίδια κάλεσε το Ευρωκοινο
βούλιο να συστήσει εξεταστική επιτρο
πή για το «φιάσκο» των εμβολίων, τονί
ζοντας την ανάγκη να υπάρξει« μεγαλύ
τερη διαφάνεια», αίτημα που πέρασε και 
ως τροπολογία, με πρωτοβουλία της 
Αριστερός, για την πρόσβαση του πολί
τη σε όλα τα συμβόλαια προαγοράς.

Μιλώντας εκ μέρους της ευρωομά-

δισ. ευρώ ενάντια 
στην πανδημία
Τα πρώτα 672,5 δισ. του ταμείου ανάκαμψης 
εγκρι'θηκαν με τη συντριπτική πλειοψηφία 
582 υπέρ, 40 κατά και 69 αποχές από το 
Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο.

Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας χαιρέτισε η 
Ευρωπαϊκή Επιτροπή κάνοντας λόγο για «ένα 
σημαντικό βήμα με το οποίο καθίστανται 
διαθέσιμα 672,5 δισ. ευρώ σε δάνεια και 
επιχορηγήσεις στα κράτη - μέλη για τη 
στήριξη των μεταρρυθμίσεων και των 
επενδύσεων».

0 πρόεδρος του Ευρωκοινοβουλίου Ντέιβιντ 
Σασόλι τόνισε ότι «τώρα εναπόκειται στα 
κράτη - μέλη» να ξεκινήσουν την εφαρμογή 
του ταμείου ανάκαμψης, προειδοποιώντας ότι 
«οποιαδήποτε καθυστέρηση θα προκαλούσε 
τεράστια ζημιά στους πολίτες και στις 
επιχειρήσεις».



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Mea culpa από την Κομισόν για τις αστοχίες στα εμβόλια
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

δας της Αριστερός στην Ολομέλεια του 
Ευρωκοινοβουλίου στη χθεσινή συζή
τηση, ο αντιπρόεδρος του Ευρωπαϊκού 
Κοινοβουλίου και επικεφαλής της Ευ- 
ρωομάδας του ΣΥΡΙΖΑ - Προοδευτική 
Συμμαχία Δημήτρης Παπαδημούλης 
σημείωσε πως «οι'Ελληνες ευρωβου
λευτές της Αριστερός στηρίζουν τον νέο 
μηχανισμό», ωστόσο χαρακτήρισε το 
μέτρο «εντελώς ανεπαρκές».

«Το στηρίζουμε, γιατί η έκδοση κοι
νού χρέους από τους 27 με εγγύηση 
της Κομισιόν υλοποιεί, έστω και με με
γάλη καθυστέρηση, τη θετική πρόταση 
για ευρωομόλογο» εξήγησε μεταξύ άλ
λων ο Δημήτρης Παπαδημούλης, ζη
τώντας παράλληλα «τον διπλασιασμό 
των κονδυλίων του ταμείου ανάκαμ
ψης, από τα 750 δισ. στο 1.5 τρίο.», «πα
ράταση της αναστολής του Συμφώνου 
Σταθερότητας έωςτο 2023 και αντικα
τάστασή του από ένα Σύμφωνο βιώσι
μης ανάπτυξης», καθώς και μια «ευρω
παϊκή ελάφρυνση του χρέους και επι
τάχυνση της υλοποίησης των εθνικών 
σχεδίων». «Τα χρήματα αυτά δεν ανή
κουν στις κυβερνήσεις και τα κόμματα, 
αλλά στους λαούς και τις κοινωνίες» 
κατέληξε.



8;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ισχυρό, δημόσιο, προληπτικό, Πρωτοβάθμιο
Σύστημα Υγείας

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

392.51 cm² Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

TOY
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ
ΚΟΥΡΟΥΜΠΛΗ

Ισχυρό, δημόσιο, προληπτικό, Πρωτοβάθμιο Σύστημα Υγείας

Ο
υδείς πλέον αμφισβητεί ότι οι 
επιπτώσεις της πανδημίας στη 
ζωή θα είναι πολυεπίπεδες και 
πολύπτυχες. Η πανδημία έβαλε σε μεγάλη 

δοκιμασία όχι μόνο αυτή καθαυτή την 
οικονομία, αλλά και τα ίδια τα πολιτικά 
και ιδεολογικά συστήματα. 0 νεοφιλελευ
θερισμός, που κυριαρχεί ουσιαστικά τα 
τελευταία 30 χρόνια, βρέθηκε ανέτοιμος 
να απαντήσει στη νέα κρίση και κατα- 
δείχθηκε περίτρανα ο αιφνιδιασμός που 
υπέστη. Στον τομέα της Υγείας κατεδαφί
στηκε η αποθέωση της ιδιωτικοποίησης, 
καθώς στις χώρες που κυριαρχούσε δεν 
μπόρεσε να υπερασπιστεί με αξιοπιστία 
τη ζωή των ανθρώπων, με συνέπεια, όπως 
αποδεικνύεται, να χάνονται εν πολλοίς 
άδικα χιλιάδες ζωές.

Ο τυφώνας της πανδημίας αποφλοίωσε 
την εικονική πραγματικότητα που περι
θωριοποιούσε για δικούς της λόγους τα 
φαινόμενα της ανισότητας και των δια
κρίσεων. Με την εξέλιξη της πανδημικής 
κρίσης έχουμε μπροστά μας ακραία κοι
νωνικά ζητήματα. Ζούμε την κατασκευή 
ακραίας φτώχειας, οικονομικών και κοι
νωνικών ανισοτήτων, νέων αστέγων, νέας 
σκληρής περιθωριοποίησης ανθρώπων, 
την οποία καλούνται να αντιμετωπίσουν 
ευπαθείς πληθυσμιακές ομάδες όπως 
μετανάστες, πρόσφυγες, Ρομά, καθώς και

πολίτες που δεν φαντάζονταν ότι θα μπο
ρούσαν να βρεθούν σε μια τέτοια μοίρα.

Η συνέχιση πολιτικών επιλογών με επί
κεντρο το lockdown, χωρίς προηγουμένως 
να έχει γίνει καμία προσπάθεια περιορι
σμού της κύριας πηγής που ενοχοποιεί
ται για τη μεταδοτικότητα του ιού, που 
είναι ο συνωστισμός (π.χ. μέσα μαζικής 
μεταφοράς), αποδεικνύεται εν τέλει κατα
στροφική. Οταν ενοχοποιούμε - και καλώς 
πράττουμε - τον συνωστισμό, ποια είναι 
η έννοια της απόφασης να κλείνουν τον 
κόσμο από τις έξι η ώρα στα σπίτια του; 
Το αποτέλεσμα είναι πρώτα συνωστισμός 
στα σουπερμάρκετ και μετά στα σπίτια. 
Δεν γνωρίζουν οι εγκέφαλοι των αρίστων 
ότι τα περισσότερα σπίτια στις μεγάλες 
πόλεις είναι κυρίως μικρά διαμερίσματα 
και όχι σαν τα δικά τους; Το αποτέλεσμα 
είναι πολυμελείς οικογένειες να στοιβάζο
νται σε μικρά σπίτια, ενώ θα μπορούσαν 
να επιτρέψουν στους συνταξιούχους να 
μεταβούν και να παραμείνουν στις εξο
χικές τους κατοικίες, όσοι έχουν και το 
θέλουν. Γιατί τους εμποδίζουν; Ετσι θα 
είχε αποδυναμωθεί ο συνωστισμός, αλ
λά θα είχε αποφευχθεί και το στοίβαγμα 
χιλιάδων ανθρώπων σε μικρές κατοικίες.

Η τρομοκρατία που έχει επιβληθεί στον 
κόσμο, η ανασφάλεια που αισθάνεται ο 
πολίτης για το τι μπορεί να συμβεί στη ζωή

του, καθώς και ο εγκλεισμός γεννούν έντο
να ψυχολογικά προβλήματα, ανοίγοντας 
την πόρτα στη μελαγχολία, στο άγχος και 
στην κατάθλιψη. Μπορούν να μας πουν οι 
αρμόδιοι πόσο έχει αυξηθεί η κατανάλωση 
των ψυχοφαρμάκων τον τελευταίο χρόνο;

Επίσης, αρνούνται πεισματικά να καθι
ερώσουν τη συνταγογράφηση των τεστ. 
Ετσι περιορίζουν το εύρος των ελέγχων 
και κατά συνέπεια δεν υπάρχει πραγμα
τική αποτύπωση της πανδημίας. Είναι 
γνωστό ότι δεν υπάρχει ουσιαστική και 
οργανωμένη επιδημιολογική επιτήρηση, 
με αποτέλεσμα η όποια εικόνα να μην απο- 
τυπώνει την πραγματικότητα. Ο τρόπος 
υλοποίησης του προγράμματος των εμ
βολίων αποδείχθηκε αλυσιτελής. Οχι μόνο 
γιατί είπαν πράγματα που ήξεραν ότι δεν 
αποτύπωναν την αλήθεια, αλλά και γιατί 
αποδείχθηκαν ανέτοιμοι στην οργάνωση 
των εμβολιασπκών κέντρων, με συνέπεια 
να καταλήγουν όσοι εμβολιάζονται στους 
χώρους των νοσοκομείων, και ο νοών νο
είται. Επίσης, ατυχής κατά την άποψή μου 
ήταν η πρόταση του Πρωθυπουργού για 
το περίφημο πιστοποιητικό εμβολιασμού. 
Οχι μόνο προσκρούει στις συνθήκες της 
Νυρεμβέργης και του Ελσίνκι, αλλά ακόμα 
δεν έχει αποδειχθεί επιστημονικά ότι ο 
εμβολιαζόμενος δεν είναι και μεταδότης. 
Ταυτόχρονα, με την πρόταση του Κυριά

κου Μητσοτάκη γεννιούνται φαινόμενα 
ρατσισμού και αποκλεισμών.

Η απουσία πρωτοβάθμιας, προληπτικής, 
διατομεακής και διεπιστημονικής Φροντί
δας Υγείας στην κοινότητα αποτελεί τη 
μεγαλύτερη αδυναμία αντιμετώπισης και 
αναχαίτισης επιδημιών και πανδημιών. 
Το ελληνικό πολιτικό σύστημα οφείλει 
απνευστί να ανοίξει έναν γόνιμο, χωρίς 
ιδεολογικές εμμονές διάλογο για το σύστη
μα Υγείας. Πρέπει να αντιληφθούμε όλοι 
ότι η νέα πραγματικότητα που επιβάλλει η 
πανδημία που ζούμε, απαιτεί ένα δημόσιο 
Σύστημα Υγείας λειτουργικό, ευέλικτο και 
αποτελεσματικό, με ακρογωνιαίο λίθο τη 
θεσμοθέτηση της Πρωτοβάθμιας Προλη
πτικής Αγωγής Υγείας στην κοινότητα.

Ε
κτιμώ ότι μια τέτοια πολιτική σύγκλι
ση είναι εφικτή και θεωρώ ότι υπο
χρέωση όλων είναι να συμφωνήσουμε 
σε μια τέτοια επιλογή που θα εξασφαλίσει 

σε ολόκληρο το Σύστημα Υγείας πιστώ
σεις οι οποίες θα ανέρχονται στο 6% του 
ΑΕΠ της χώρας. Θεωρώ ότι το δικαιούται 
ο ελληνικός λαός και πιστεύω πως όλοι 
στον δημόσιο χώρο αντιλαμβανόμαστε ότι 
μπορούμε και πρέπει να καταλήξουμε σε 
μια τέτοια επιλογή.

Ο Παναγιώτηε Κουρουμπλήε είναι Βουλευπίε ΣΥΡΙΖΑ
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1  Εμβόλια στα σκουπίδια
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

50.37 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εμβόλια στα σκουπίδια
Όλος ο πλανήτης ψάχνει εμβόλια και στα 
Γιάννενα τα έχουν... πολλά και τα πετά- 
νε.Έχασαν, λέει, 375 δόσεις του εμβολί
ου, γιατί χάλασαν τα ψυγεία στο Πανεπι
στημιακό Νοσοκομείο. Και έτσι τα πέτα- 
ξαν στο καλάθι των αχρήστων. Το τρομε
ρό στην υπόθεση είναι ότι την περασμένη 
εβδομάδα συνέβη ακριβώς το ίδιο φαι
νόμενο στο Κέντρο Υγείας Ιωαννίνων, 
όπου καταστράφηκαν 36 φιαλίδια του 
εμβολίου, πάλι επειδή είχαν πρόβλημα 
τα ψυγεία. Και αυτό σύμπτωση;
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1  Πρόβλεψη κίνδυνων πριν από ns nopeies
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 40 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

927.93 cm² Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Επεισόδια κατά 
τη χθεσινή 
ηανεκπαιδευτική 
κινητοποίηση 
στο κέντρο 
Tns Αθήναβ

ΕΛ.ΑΣ. μπορεί να κινεί ποινικές διαδι
κασίες εις βάρος υπευθύνων κινητο
ποιήσεων, προέδρων σωματείων και 
άλλων επικεφαλής κινητοποίησης 
όταν οι διαμαρτυρόμενοι δεν ακολου
θούν τις εντολές των αστυνομικών ή 
προκαλούνται επεισόδια. Η πρώτη 
από αυτές τις δικογραφίες συντάχθη
κε στις 15 Ιανουάριου από την Υπο
διεύθυνση Κρατικής Ασφάλειας και 
αφορούσε τον πρόεδρο της Πανελ
λήνιας Ομοσπονδίας Εργαζομένων 
Δημόσιων Νοσοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ) 
Μιχάλη Γιαννάκο, που ηγείτο στα 
τέλη του περασμένου Σεπτεμβρίου 
συγκέντρωσης διαμαρτυρίας έξω από 
το υπουργείο Υγείας στην οδό Αριστο- 
τέλους για την άμεση νομιμοποίηση 
του επικουρικού προσωπικού των 
νοσοκομείων, λόγω και των αναγκών

Η εκιίμηση EniKiv6uv0mtos, 
η «ένιονη δυσαρέσκεια 
για ίο νομοσχέδιο» 
και οι 16 υποψήφιοι στόχοι

που προέκυψαν από την πανδημία. 
Οπως σημειωνόταν στο σχετικό έγ
γραφο που είχαν παρουσιάσει «ΤΑ 
ΝΕΑ» στις 29 Ιανουάριου, ο εν λόγω 
συνδικαλιστής δεν ακολούθησε τις 
εντολές του διαμεσολαβητή αξιωμα
τικού (πρόκειται για τον νέο θεσμό 
«συνδέσμου» της ΕΛ.ΑΣ. με διαδηλω
τές) που προέβλεπαν την παραμονή 
των συγκεντρωμένων στο πεζοδρόμιο 
και όχι στο οδόστρωμα. Αντιθέτως, 
κατά την ΕΛ.ΑΣ., εκείνος προέτρεψε 
τα παρευρισκόμενα άτομα - μέλη της 
Ομοσπονδίας να καταλάβουν το οδό
στρωμα προκειμένου να διακόψουν 
την κυκλοφορία των οχημάτων.

[UMS]
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TOY ΒΑΣΙΛΗ Γ. ΛΑΜΠΡ0Π0ΥΛ0Υ

Η
 δημόσια συνάθροιση 
στα Προπύλαια του Πα
νεπιστημίου Αθηνών της 

10ης Φεβρουάριου 2021 ενάντια στο 
εκπαιδευτικό νομοσχέδιο χαρακτη
ρίζεται από άποψη απειλής και επι- 
κινδυνότητας μεσαίου επιπέδου. Κι 
αυτό λόγω της συμμετοχής ικανού 
αριθμού ατόμων και του δυναμικού 
χαρακτήρα που ενδεχομένως να 
επιδιώξουν να προσδώσουν οι συμ- 
μετέχοντες στην ανωτέρω δημόσια 
συνάθροιση, εξαιτίας της έντονης 
δυσαρέσκειας για την ψήφιση του 
εκπαιδευτικού πολυνομοσχεδίου. 
Με βάση τα δεδομένα, υπάρχουν 
16 στόχοι (κι ανάμεσα σε αυτούς η 

^ Βουλή, το Μαξίμου, η Πρυτανεία του 
Πανεπιστημίου Αθηνών και άλλοι) 
που πρέπει να τύχουν προσοχής και 
προστασίας».

«ΤΑ ΝΕΑ» παρουσιάζουν την «Εκθε
ση ανάλυσης κινδύνων και επιπέδων 
απειλών» που συνέταξε η ΕΛ.ΑΣ. για 
τη χθεσινή πανεκπαιδευτική κινη
τοποίηση στο κέντρο της Αθήνας. 
Πρόκειται για το απόρρητο ενδεικτι
κό έγγραφο που συντάσσεται πλέον 
από τις Αρχές ασφαλείας την προη
γούμενη ημέρα κάθε οργανωμένης 
κινητοποίησης - διαδήλωσης, όπως 
προβλέπεται από το νέο νομοσχέδιο 
και το νέο πλάνο για τη διαχείριση 
των συναθροίσεων που παρουσίασε 
πρόσφατα ο υπουργός Προστασίας 
του Πολίτη Μιχάλης Χρυσοχοΐδης. 
Πρόκειται για μια έκθεση για την 
ανάλυση και τον προσδιορισμό της 
επικινδυνότητας των διαμαρτυριών 
των πολιτών που κρίνεται ζωτικής 
σημασίας για τις αστυνομικές δυνά
μεις που θα χρειαστεί να επιστρατευ
τούν, τον αποκλεισμό συγκεκριμένων 
περιοχών, τους κινδύνους που μπορεί 
να προκόψουν κ.λπ. Το εν λόγω έγ
γραφο αποτελεί, λένε στελέχη της 
Κατεχάκη, δείγμα ότι όλα πλέον αλ- 

^ λάζουν στη διαχείριση των πορειών. 
Νέο πλάνο. Στο σχέδιο που παρου-

»· Η «Εκθεση ανάλυσηβ κινδύνων 
και επιπέδων απειλών» που 
παρουσιάζουν «ΤΑ ΝΕΑ» θα συ- 
ντάσσεται πλέον από tis αρχέε 

■*. ασφαλείαβ την προηγούμενη 
ημέρα κάθε οργανωμένηβ κινη- 
τοποίησηβ-διαδήλωσηβ
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Πρόβλεψη 
κίνδυνων πριν 
από ns nopeies
«ΤΑ ΝΕΑ» παρουσιάζουν ίο απόρρητο 
έγγραφο που συνέταξε η ΕΛ.ΑΣ. 
για.τη χθεσινή πανεκπαιδευτική κινητοποίηση 
στο κέντρο Tns Αθήνας

σιάστηκε προ μερικών εβδομάδων 
από το υπουργείο Προστασίας του 
Πολίτη σημειωνόταν χαρακτηριστι
κά: «Η εκτίμηση επικινδυνότητας 
πραγματοποιείται με τη χρήση δύο 
δεικτών: α) τους κινδύνους που προ
κύπτουν από την ίδια τη συνάθροιση 
και β) την τρωτότητά της. Ενα από 
τα ζητούμενα είναι αν υπάρχει κίν
δυνος για τη δημόσια ασφάλεια και 
αν απειλείται σοβαρή διατάραξη της 
κοινωνικοοικονομικής ζωής». Επί
σης, διευκρινιζόταν ότι «σημαντικές 
μεταβλητές για την εκτίμηση επικιν- 
δυνότητας αποτελούν: ο εκτιμώμενος 
αριθμός συμμετεχόντων, η περιοχή 
πραγματοποίησής της. Η εκτίμηση

επικινδυνότητας γίνεται με διαβαθμι
σμένη κλίμακα: α) χαμηλή, β) μεσαία 
και γ) υψηλή. Σε αυτό το πλαίσιο, η 
προστασία της συνάθροισης αλλά και 
της κοινωνικοοικονομικής ζωής της 
πόλης βασίζεται σε σημανηκό βαθμό 
στην αξιολόγηση της επικινδυνότη- 
τας μιας συνάθροισης».

Ακολούθως, στο έγγραφο ανάλυ
σης ενδεχόμενων κινδύνων που πα
ρουσιάζουν «ΤΑ ΝΕΑ» για τη χθεσινή 
διαδήλωση αναφέρεται: «Μπορεί να 
υπάρχουν έκνομες ενέργειες, ακτι- 
βιστικές δράσεις ή αιφνιδιαστικές 
ενέργειες κατάληψης, ανάρτηση 
πανό, ρίψη φέιγ βολάν, παράσταση 
διαμαρτυρίας εις βάρος κυβερνητι

κών κτιρίων ή της Πρυτανείας του 
Πανεπιστημίου Αθηνών, τα οποία 
βρίσκονται πέριξ των σημείων, αλλά 
και προ και κατά τη διάρκεια συγκέ
ντρωσης αλλά και κατά μήκος του 
δρομολογίου πορείας». Εν συνεχεία 
γίνεται αναφορά σε ενδεχόμενες 
επιθέσεις «εις βάρος αστυνομικών 
δυνάμεων που θα λαμβάνουν μέτρα 
τάξης, ασφαλείας ή τροχαίας. Ακό
μη, μπορεί να υπάρχουν φθορές εις 
βάρος παρακείμενων καταστημάτων 
στην Πλατεία Συντάγματος και την 
περιοχή του Κολωνακίου ή και συμ
βολική κατάληψη πανεπιστημιακών 
ιδρυμάτων από τις πρωινές ώρες».

Στην ανακοίνωση της ΕΛ.ΑΣ. σημει
ώνεται ότι στη χθεσινή συνάθροιση 
συμμετείχαν περίπου 5.000 άτομα και 
συμπληρώνεται ότι «ομάδα 200 περί
που διαδηλωτών αποσπάσθηκε από 
το σώμα της πορείας και επιτέθηκε με 
κοντάρια στις αστυνομικές δυνάμεις, 
οι οποίες τους απώθησαν με περιορι
σμένη χρήση δακρυγόνων, ώστε να 
μην υπάρξει περαιτέρω κλιμάκωση 
και παρακωλυθεί η διεξαγωγή της 
πορείας. Το κύριο σώμα των διαδη
λωτών παρέμεινε στο σημείο επί μία 
ώρα και αποχώρησε μέσω της οδού 
Πανεπιστημίου. Στο ύψος των Προ
πυλαίων, άτομα που βρίσκονταν στην 
ουρά της πορείας επιτέθηκαν εκ νέου 
με ρίψη μολότοφ και απωθήθηκαν με 
την αναγκαία χρήση δακρυγόνων. 
Από τα επεισόδια τραυματίσθηκαν 
τρεις αστυνομικοί, οι οποίοι διακομί
στηκαν στο 401ΓΣΝ Αθηνών, ενώ δεν 
υπάρχουν μέχρι στιγμής αναφορές 
για τραυματισμούς ιδιωτών. Υπήρξαν 
προσαγωγές 52 ατόμων».

ΠΟΙΝΙΚΕΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΕΣ. Σημειώνε
ται ότι βάσει του νέου νομοσχεδίου η
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1  ΠΟΥ: Aσφαλές για όλους το AstraZeneca
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 25 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

525.16 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΟΥ: AoipaXes για oXous το AstraZeneca

t^k

AstraZeneca
AZD1222

COVID
Vaccine

■ Ο Παγκόσμκ^ ΟργανισμόΒ Yysias 
δίνει πράσινο (poos για τον εμβολιασμό 

των ανθρώπων που είναι 65 ετών και άνωΤ
ο εμβόλιο της 
AstraZeneca κατά του 
Covid-19 είναι ασφαλές 
και αποτελεσματικό, και 
μπορεί να χρησιμοποιη
θεί ευρέως, περιλαμβανομένων και 
των χωρών όπου το νοτιοαφρικανι- 

κό στέλεχος του κορονοϊού μπορεί 
να μειώνει την αποτελεσματικότη- 
τά του, ανακοίνωσε χθες επιτροπή 
του Παγκόσμιου Οργανισμού Υγεί
ας (ΠΟΥ). Με τους ειδικούς να υπο
γραμμίζουν επιπλέον πως το εμ
βόλιο μπορεί να δοθεί σε δύο δό
σεις, αφού μεσολαβήσει ένα χρονι
κό διάστημα 8 έως 12 εβδομάδων, 
και να χρησιμοποιηθεί για ανθρώ
πους ηλικίας 65 ετών και άνω. Ακό
μη και σε χώρες όπως η Νότια Αφρι
κή, όπου έχουν εγερθεί ερωτήμα
τα για την αποτελεσματικότητα του 
εμβολίου της AstraZeneca εναντίον

ενός νέου στελέχους του κορονοϊού 
SARS-CoV-2, «δεν υπάρχει λόγος 
να μη συντστάται η χρήση του» δή
λωσε χαρακτηριστικά ο επικεφαλής 
της SAGE Αλεχάνδρο Κραβιότο σε 
συνέντευξη Τύπου. Η ανακοίνωση 
ερχόταν πάντως χθες την ώρα που 
το εργοστάσιο του Βελγίου, το οποίο 
κατηγορείται πως ευθύνεται για τις 
μεγάλες περικοπές στις δόσεις του 
εμβολίου της AstraZeneca για την 
Ευρωπαϊκή Ενωση, υποστήριζε ότι 
έχει παρασκευάσει όλες τις δόσεις 
που απαιτούνταν με βάση τη σύμβα

σή του με την αγγλοσουηδική φαρ
μακευτική εταιρία. «Συμμορφωθή
καμε με όλες ης συμβαηκές υποχρε
ώσεις μας προς την AstraZeneca» 
ανέφερε ο αντιπρόεδρος της εταιρί
ας Thermo Fisher για την Ε.Ε. Σέ- 
ντρικ Βολάντι σε συνέντευξη Τύπου 
που παραχώρησε, όταν ρωτήθηκε 
για πιθανά προβλήματα στην παρα
γωγή. Η Thermo Fisher αγόρασε τη 
συγκεκριμένη μονάδα τον Ιανουά
ριο από την εταιρία Novasep, αν και 
η Ε.Ε. ανέφερε κατ’ επανάληψη ότι 
η AstraZeneca δήλωνε πως η αιτία

των καθυστερήσεων στις παραδό
σεις εμβολίων ήταν τα προβλήμα
τα παραγωγής που αντιμετώπιζε το 
εργοστάσιο της Novasep στο Βέλγιο.

Τέλος, χθες έγινε γνωστό επί
σης πως η γερμανική εταιρία βιο
τεχνολογίας BioNTeeh ανακοίνωσε 
την έναρξη της παραγωγής του εμ
βολίου κατά του Covid-19 που ανέ
πτυξε μαζί με την εταιρία Pfizer στο 
νέο εργοστάσιο του Μάρμπουργκ 
στη Γερμανία, με στόχο την αύξηση 
της παραγωγής και της τροφοδοσί
ας. «Τα πρώτα εμβόλια που θα παρα- 
χθούν am μονάδα του Μάρμπουργκ 
θα βγουν στην κυκλοφορία στις αρ
χές του Απριλίου», σύμφωνα με τις 
προβλέψεις της εταιρίας, ενώ σήμε
ρα το βασικό εργοστάσιο παραγωγής 
του εμβολίου που προορίζεται για 
την Ευρώπη βρίσκεται στην Πουρς 
του Βελγίου.



12;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Χωρίς γιατρό η ΤΟΜΥ Ν. Αγχιάλου
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

144.59 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

I Χωρίς γιατρό 
η ΤΟΜΥ Ν. Αγχιάλου

Επιστολή Μεϊκόπουλου 
σε Σερέτη

Στην ΤΟΜΥ Ν. Αγχιάλου δεν υπάρχει 
κανένας γιατρός, καθώς οι δύο που κα
λύπτουν τις υγειονομικές ανάγκες του 
πληθυσμού πήραν άδεια, για διαφορετι
κούς λόγους ο καθένας, με αποτέλεσμα 
οι πολίτες να είναι ξεκρέμαοτοι. Για το θέ
μα απέστειλε επιστολή στην 5η ΥΠΕ και 
στον διοικητή Φώτη Σερέτη ο βουλευτής 
Μαγνησίας του ΣΥΡΙΖΑ Αλέξανδρος Μεϊ- 
κόπουλος, ζητώντας να επιλυθεί άμεσα 
το θέμα.

Στην επιστολή που απέστειλε ο κ. Μεϊ- 
κόπουλος αναφέρει τα εξής: «Η Τοπική 
Μονάδα Υγείας (ΤΟΜΥ) Ν. Αγχιάλου Μα
γνησίας εξυπηρετεί υγειονομικά ως 
Πρωτοβάθμια Δομή Υγείας την κωμόπο
λη της Ν. Αγχιάλου, η οποία έχει μόνιμο 
πληθυσμό 6.409 κατοίκους.

Κανονικά στη δομή υπηρετούν δύο ια
τροί, οι οποίοι καλύπτουν τις πρωτοβάθ
μιες υγειονομικές ανάγκες του πληθυ
σμού της περιοχής. Ωστόσο, σύμφωνα 
με πρόσφατες μαρτυρίες των κατοίκων, 
εδώ και δύο ημέρες η δομή λειτουργεί 
χωρίς κανέναν ιατρό.

Συγκεκριμένα, όπως αναφέρουν πολί
τες της περιοχής, η μια ιατρός της ΤΟΜΥ 
έχει εδώ και καιρό λάβει τη νόμιμη άδεια 
ειδικού σκοπού εξαιτίας της εξάπλωσης 
της πανδημίας Covid και του αυξημένου 
κινδύνου επιμόλυνσής της.

Εδώ και δύο ημέρες, νόμιμη άδεια 20 
ημερών έλαβε και η δεύτερη ιατρός της 
δομής, με αποτέλεσμα οι πολίτες της Ν. 
Αγχιάλου να μην μπορούν να εξυπηρετη
θούν από την ΤΟΜΥ της περιοχής τους.

Λαμβάνοντας υπόψη ότι η μία ιατρός 
απουσιάζει με άδεια ειδικού σκοπού και 
ότι δεύτερη ιατρός έχει λάβει άδεια 20 
ημερών, το χρονικό διάστημα που αναμέ
νεται η δομή να είναι χωρίς ιατρικό προ
σωπικό είναι σημαντικό.

Σε κάθε περίπτωση, τουλάχιστον για το 
χρονικό διάστημα των 20 ημερών, η ΥΠΕ 
ως διοικητικός υπεύθυνος οφείλει να 
εξασφαλίσει την πρωτοβάθμια υγειονο
μική κάλυψη των πολιτών της Ν. Αγχιά- 
λου», καταλήγει ο βουλευτής Μαγνησίας 
του ΣΥΡΙΖΑ.



13;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ο Οργανισμός λειτουργίας του Νοσοκομείου Βόλου
θα εγκριθεί

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

201.83 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο Οργανισμός 
λειτουργίας 
του Νοσοκομείου 
Βόλου 
θα εγκριθεί

Διαβεβαίωσε 
ο αν. υπουργός 
Υγείας Β. 
Κοντοζαμάνης τον 
βουλευτή Μαγνησίας 
Κων. Μαραβέγια

Τη διαβεβαίωση ότι ο Οργανι
σμός λειτουργίας του Νοσοκο
μείου Βόλου θα εγκριθεί πα
ρείχε ο αναπληρωτής υπουρ
γός υγείας Βασίλης Κοντοζα
μάνης στον βουλευτή Μαγνη
σίας της ΝΔ Κων. Μαραβέγια.

Όπως ενημερώνει με σχετική 
ανακοίνωση ο κ. Μαραβέγιας, 
στη συνάντηση που είχε χθες 
με τον αναπληρωτή υπουργό, ο 
κ. Κοντοζαμάνης ξεκαθάρισε 
στον βουλευτή ότι προτίθεται

να εγκρίνει τον Οργανισμό, επι- 
σήμανε ωστόσο ότι απαιτείται 
αλλαγή του νομοθετικού πλαι
σίου, ώστε να μη χρειάζεται 
Προεδρικό Διάταγμα, αλλά 
υπουργική απόφαση, όπως 
στο παρελθόν.

Κατά τη διάρκεια της συνάν
τησης, συζητήθηκε επίσης 
το θέμα των προσλήψεων 
γιατρών στο Αχιλλοπούλειο, 
με τον κ. Κοντοζαμάνη να 
διαβεβαιώνει ότι το υπουρ
γείο θα συνεχίσει να ενι
σχύει, όπως έκανε από την 
πρώτη μέρα της πανδημίας, 
το εθνικό σύστημα υγείας, 
προκειμένου να ανταποκρι- 
θεί το σύστημα στις ανάγκες 
των πολιτών.

Τέλος, ο βουλευτής ενημέ
ρωσε τον κ. Κοντοζαμάνη για 
την εγκατάσταση σταθμού βιν- 
τεοεπικοινωνίας για κωφούς 
και βαρήκοους (τηλεδιερμηνέ- 
ας) στο Νοσοκομείο του Βόλου 
και τον κάλεσε να πραγματο
ποιήσει τα εγκαίνια μαζί με την 
υφυπουργό Εργασίας και Κοι
νωνικών Υποθέσεων κ. Δόμνα 
Μιχαηλίδου.

Από τη συνάντηση Κων. Μαραβέγια με τον αν. υπουργό 
Β. Κοντοζαμάνη
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1  Λοκντάουν νοσοκομεία
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,20-21 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1999.55
cm²

Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΞΗΜΕΡΩΣΕ
ΚΑΙ ΠΑΛΙ ΚΑΡΑΝΤΙΝΑ

Λοκντάουν 
στην κοινωνία 
λοκάουτ στα 
νοσοκομεία
• Μειώνονται έως 8ο% 
τα χειρουργεία στο ΕΣΥ
• Για έγκλημα μιλά 
ηΟΕΝΓΕ
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1  Λοκντάουν νοσοκομεία
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,20-21 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

ΟΙ ΣΠΑΣΜΩΔΙΚΕΣ ΚΙΝΗΣΕΙΣ ΤΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ ΑΝΤΙ ΝΑ ΠΡΟΣΤΑΤΕΥΟΥΝ ΒΑΖΟΥΝ ΣΕ ΚΙΝΔΥΝΟ ΤΟΥΣ ΠΟΛΙΤΕΣ · ΟΚ

Καταδικάζουν ζωές μειώνοντας έω
Η ανακοίνωση ίου Νίκου Χαρδαλιά για δραστική μείωση των 
χειρουργείων και οι πιέσεις στα νοσοκομεία να αδειάσουν κλινικές από 
άλλους ασθενείς εξοργίζει τους νοσοκομειακούς γιατρούς, που απαιτούν 
από την Επιτροπή Ειδικών του υπουργείου Υγείας να πάρει θέση

► Tns ΝΤΑΝΙΒΕΡΓΟΥ

κιώ στα δέκα κρεβάτια των Μονά
δων Εντατικής Θεραπείας στην Αττι
κή είναι κατειλημμένα, τα κρούσματα 
συνεχίζουν να κυμαίνονται σε υψηλά 
επίπεδα στην πρώτη περιφέρεια της 
χώρας (795 χθες σε σύνολο 1.496) και 
η κυβέρνηση χρησιμοποιεί την ίδια 
αποτυχημένη και συνάμα επικίνδυ

νη συνταγή και στο τρίτο κύμα Covid-19. Βασικά 
συστατικά της, το σκληρό μέτρο του λοκντάουν 
στην κοινωνία και το εγκληματικό τού λοκάουτ 
στο Εθνικό Σύστημα Υγείας, με τη μετατροπή του 
ΕΣΥ σε σύστημα μιας νόσου, μειώνοντας τις χει
ρουργικές επεμβάσεις έως 80% και αδειάζοντας 
κλινικές για τη νοσηλεία των κρουσμάτων Covid-19 
- με ό,τι αυτό σημαίνει για τους ασθενείς από άλλα 
αίτια. Ταυτόχρονα, συνεχίζει 
τις αναγκαστικές μετακινή
σεις γιατρών από νοσοκομείο 
σε νοσοκομείο, από Κέντρο 
Υγείας σε νοσοκομείο και αντί
στροφα και προσθέτει και ένα 
νέο συστατικό: τον εμβολιασμό 
του γενικού πληθυσμού από τα 
νοσοκομεία, που εγκυμονεί τον 
κίνδυνο μετάδοσης της νόσου 
στους ηλικιωμένους και τους 
ευάλωτους και επιτείνει ακόμα 
περισσότερο τα προβλήματα 
των ελλείψεων.

Για τη μείωση των χειρουρ
γείων ώς 80%, που ανακοίνωσε 
χθες ο υφυπουργός Πολιτικής 
Προστασίας Νίκος Χαρδαλιάς 
κατά την εξειδίκευση των νέων 
μέτρων, οι νοσοκομειακοί για
τροί απαιτούν από τα μέλη της 
κρατικής επιτροπής ειδικών 
να απαντήσουν «αν αυτό το κα
ταστροφικό μέτρο είναι δική τους εισήγηση και 
σε ποια “επιστημονικά” δεδομένα τη στηρίζουν. 
Αν όχι, πρέπει να σταματήσουν να σιωπούν και 
να πάρουν θέση δημόσια», όπως υπογραμμίζει η 
Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών 
Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ) που ζητά από την πολιτική ηγε
σία του υπουργείου Υγείας να ανακαλέσει αμέσως 
«το καταστροφικό μέτρο που καταδικάζει το ΕΣΥ σε 
μονοθεματικό σύστημα περίθαλψης που θα ασχο- 
λείται αποκλειστικά μόνο με ένα νόσημα και που 
θίγει καίρια την υγεία του λαού».

Ταυτόχρονα οι νοσοκομειακοί γιατροί της Αττι
κής (Ενωση Ιατρών Νοσοκομείων Αθηνών - Πει
ραιά, ΕΙΝΑΠ) ζητούν να σταματήσουν οι «παρά
λογες αναγκαστικές μετακινήσεις γιατρών στα 
πλαίσια του εμβολιασμού του γενικού πληθυσμού, 
οι οποίες ανακυκλώνουν διαρκώς το ίδιο εξουθε
νωμένο και αποδεκατισμένο ιατρικό προσωπικό 
και θίγουν την εκπαίδευση των ειδικευόμενων».

Ακόμα, να απεμπλακούν αμέσως τελείως τα νοσο
κομεία από τον εμβολιασμό του γενικού πληθυσμού 
καθώς υπάρχει «κίνδυνος για τους προσερχόμενους 
προς εμβολιασμό ηλικιωμένους και μέλη ευπαθών 
ομάδων, λόγω της αύξησης του ιικού φορτίου μέσα 
στα νοσοκομεία, τώρα που αυξάνονται αξιόλογα οι 
εισαγωγές ασθενών της επιδημίας» και να αφεθούν 
τα νοσοκομεία «απερίσπαστα στην αντιμετώπιση 
της λοιπής νοσηρότητας». Αλλά και τα Κέντρα Υγεί
ας, επισημαίνει η ΕΙΝΑΠ, πρέπει να μπορούν εκτός 
από τον εμβολιασμό να επιτελούν και το έργο της 
Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας. Τα σωματεία των 
νοσοκομειακών γιατρών ζητούν να γίνουν «επιτέ
λους οι αναγκαίες προσλήψεις μόνιμου ιατρικού 
προσωπικού σύμφωνα με τις ανάγκες. Ηταν γνω
στό εδώ και πολλούς μήνες ότι επέρχεται ο εμβο
λιασμός του γενικού πληθυσμού και επίσης ήταν 
γνωστό εδώ και περισσότερους μήνες ότι θα ερχό

ταν και δεύτερο και τρίτο κύμα 
επιδημίας. Δεν υπάρχει καμία 
απολύτως δικαιολογία!»

Παραμένουν, σύμφωνα με 
την ΟΕΝΓΕ, οι μεγάλες ελλεί
ψεις σε άκρως απαραίτητο εξο
πλισμό για τη νοσηλεία ασθε
νών στις πτέρυγες Covid-19, π.χ. 
συστήματα χορήγησης οξυγό
νου υψηλής ροής (high flow) 
που αποδεδειγμένα μειώνουν 
σημαντικά την αναγκαιότητα 
διασωλήνωσης των ασθενών 
Covid-19, ενώ στα περισσότε
ρα μεγάλα νοσοκομεία είναι 
πρακτικά αδύνατον να γίνεται 
διαχωρισμός (χωροταξικός και 
φυσικός) των κρουσμάτων της 
επιδημίας από τα περιστατικά 
της λοιπής νοσηρότητας, με 
αποτέλεσμα να αυξάνεται ο κίν
δυνος της ενδονοσοκομειακής 
διασποράς.

Επιπλέον τονίζει ότι αντί για καθολική επιδη- 
μιολογική επιτήρηση με δωρεάν μαζικά επανα
λαμβανόμενα τεστ και ουσιαστικά μέτρα αντιμε
τώπισης εκεί που γεννιέται και φουντώνει ο ιός, 
εφαρμόζονται περιοδικά οριζόντια τυφλά περιο
ριστικά μέτρα, που τελικά το τίμημα το πληρώνει 
για ακόμη μία φορά ο λαός: «Μέτρα που σε αρκετές 
περιπτώσεις βρίθουν από αντιφάσεις (κάποια από 
αυτά πρώτα εξαγγέλλονται και μετά ανακαλούνται), 
ενώ άλλα στερούνται οποιοσδήποτε υγειονομικής 
λογικής. Μέτρα που σε κάθε περίπτωση αφήνουν 
έξω από το κάδρο τις βασικές εστίες διασποράς του 
ιού, όπως τα ΜΜΜ και τους μεγάλους εργασιακούς 
χώρους (εργοστάσια, μεγάλες εμπορικές αλυσίδες, 
σουπερμάρκετ) στους οποίους με ευθύνη του κρά
τους και της εργοδοσίας καταπατώνται τα υγειονο
μικά πρωτόκολλα, αποκρύπτονται τα κρούσματα, 
απουσιάζουν οι κρατικές ελεγκτικές υπηρεσίες για 
την τήρηση των μέτρων προστασίας».

Χθες ο ΕΟΔΥ κατέγραψε 
T496 κρούσματα -795 
στην Αττική, 112 στην 

Πάτρα και 101 στη Θεσσαλο
νίκη-, 17 ανθρώπινες απώλει
ες και 284 βαριά νοσούντες 
διασωληνωμένους σε ΜΕΘ. Ο 
Φεβρουάριος έχει μπει δυνα
μικά καταγράφοντας ήδη το 
πρώτο δεκαήμερο 10 726 σε 
σύνολο 167 549 απο την αρχή 
της πανδημίας και 238 θανά
τους σε σύνολο 6 034 Μέχρι 
χθες είχαν πραγματοποιηθεί 
459 535 εμβολιασμοί, 21.663 
χθες Από αυτούς 353.412 με 
την πρώτη δόση και 106.123 
πλήρως.

Χρήση μάσκας

• Υποχρεωτική χρήση σε εσωτερικούς και εξωτερικούς χώρους

Μετακινήσεις________________

•Απαγόρευση κυκλοφορίας 21.00-05.00 τις καθημερινές
• Απαγόρευση κυκλοφορίας 18.00-05.00 τα Σαββατοκύριακα
• Μετακινήσεις με SMS για 6 λόγους

Υπερτοπικές μετακινήσεις εκτός Περιφέρειας ______4 ► Επιτρέπονται:
• από και προς την εργασία
• για λόγους υγείας

προς τον σκοπό εφάπαξ μετάβασης στον τόπο της μόνιμης κατοικίας
• για μετάβαση σε τελετή (π.χ. κηδεία) υπό τους όρους που προβλέπει ο νό
μος ή μετάβαση διαζευγμένων γονέων ή γονέων που τελούν σε διάσταση 
που είναι αναγκαία για τη διασφάλιση της επικοινωνίας γονέων και τέκνων, 
σύμφωνα με τις κείμενες διατάξεις
• για εφάπαξ μετάβαση φοιτητών από τον τόπο μόνιμης κατοικίας στην 
περιφερειακή ενότητα όπου εδρεύει το Τμήμα / Σχολή (Επιστημών Υγείας 
ΑΕΙ Αξιωματικών, Αστυφυλάκων της Ελληνικής Αστυνομίας, Αξιωματικών 
ή Πυροσβεστών του Πυροσβεστικού Σώματος, Δοκίμων Σημαιοφόρων, 
Δοκίμων Λιμενοφυλάκων του Λιμενικού Σώματος - Ελληνικής Ακτοφυλα
κής για λόγους σπουδών, ή για εφάπαξ μετάβαση μαθητών εξεταζόμενων 
από τον τόπο μόνιμης κατοικίας στην περιφερειακή ενότητα όπου εδρεύει 
ο φορέας/εξεταστικό κέντρο για λόγους διεξαγωγής εξετάσεων)
• για μία μετακίνηση με επιστροφή φοιτητών, με τη συνοδεία ακόμη ενός 
προσώπου, από τον τόπο μόνιμης κατοικίας στην περιφερειακή ενότητα 
όπου εδρεύει το Τμήμα ή Σχολή όπου φοιτούν και μισθώνουν ακίνητο προς 
τον σκοπό μεταφοράς οικοσκευής μετά από λύση της σύμβασης μίσθωσης 
της φοιτητικής οικίας, εντός εβδομήντα δύο (72) ωρών από την έναρξη 
μετακίνησης προς τον εν λόγω σκοπό
• προς τον σκοπό συγκομιδής αγροτικών προϊόντων

©Μεταφορές_________________________________ _______

• 65% πληρότητα σε ΜΜΜ, 50% πληρότητα σε πλοία (55% εφό
σον διαθέτουν καμπίνες)
• Οδηγός και δύο επιβάτες σε Ι.Χ. και ταξί (εξαιρουμένων ανήλικων τέκνων 
και ατόμων που χρήζουν βοήθειας)

Λιανεμπόριο
| ;

· Αναστολή
• Εξαιρούνται της αναστολής λειτουργίας γεωπονικά καταστήματα εφοδι
ασμού αγροτικών προϊόντων
• Κατ’ εξαίρεση λειτουργία των ανθοπωλείων το Σαββατοκύριακο 13-14/2

Εκπαίδευση

•Υποχρεωτική τηλεκπαίδευση για τις σχολικές μονάδες πρωτο
βάθμιας και δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης (νηπιαγωγεία, δημοτικά, ολο
ήμερα σχολεία, γυμνάσια και λύκεια γενικής και επαγγελματικής εκπαί
δευσης), καθώς και για όλες τις λοιπές εκπαιδευτικές δομές. Εξαιρετικώς 
επιτρέπεται η διά ζώσης εκπαιδευτική λειτουργία των σχολικών μονάδων 
ειδικής αγωγής και εκπαίδευσης όλων των βαθμιδών.

Οι υπηρεσίες παροχής προϊόντων σε πακέτο από το κατάστημα (take away), 
διανομής προϊόντων (delivery) και καθ’ οδόν εξυπηρέτησης (drive-through) 
επιτρέπονται μόνο στο πλαίσιο των λόγων μετακίνησης 
των πολιτών, χωρίς

UIL LOCKOOV
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1  Λοκντάουν νοσοκομεία
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,20-21 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

ΤΩ ΣΤΑ ΔΕΚΑ ΚΡΕΒΑΤΙΑ ΤΩΝ ΜΕΘ ΕΙΝΑΙ ΗΔΗ ΚΑΤΕΙΛΗΜΜΕΝΑ · «ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ» ΓΙΑΤΡΩΝ ΚΑΙ ΕΞΩΣΗ ΑΣΘΕΝΩΝ

ς 80% ιις χειρουργικές επεμβάσεις
πάντως την παραμονή πελατών στον εσωτερικό ή εξωτερικό 
χώρο ευθύνης των επιχειρήσεων αυτών. Από την αναστολή 
λειτουργίας εξαιρούνται εστιατόρια, αναψυκτήρια και καφέ 
που λειτουργούν εντός ξενοδοχείων, εφόσον εξυπηρετούν 
μόνο τους διαμένοντες σε αυτά.

&& I Κατάάτήρατα τροφίμων
™ Προαιρετικό διευρυμένο ωράριο λειτουργίας των 

καταστημάτων τροφίμων: 07.00-20.30 τις καθημερινές και 
07.00-17.30 τα Σαββατοκύριακα

Ενα (1) άτομο για κάθε 25 τ.μ. στον κύριο χώρο του κατα
στήματος (εξαιρούνται βοηθητικοί χώροι, αποθήκες, γρα
φεία, χώροι στάθμευσης)

Απόσταση ενάμισι (1,5) μέτρου μεταξύ των ατόμων
Απαγόρευση πώλησης προϊόντων λιανεμπορίου

Συναθροίσεις
(με την επιφύλαξη των δημόσιων υπαίθριων συνα

θροίσεων του άρθρου 11 του Συντάγματος)
Αναστολή

ΚΥΤ Προσφύγων

Αναστολή εξόδου

ΥΓΕΙΑ

Μονάδες Φροντίδας Ηλικιωμένων

• Αναστολή επισκεπτηρίου

Νοσοκομεία, κλινικές, 
ιατρεία και διαγνωστικά κέντρα

λ» Αθλητισμός __________________________ __

«Αναστολή της λειτουργίας και χρήσης οργανωμέ
νων αθλητικών εγκαταστάσεων, εξαιρουμένων των ακόλου
θων περιπτώσεων:

Της λειτουργίας ανοιχτών αθλητικών εγκαταστάσεων απο
κλειστικά και μόνο από ομάδες έως τριών ατόμων, συμπερι
λαμβανομένου του προπονητή και χωρίς την παρουσία θε
ατών, προς τον σκοπό άθλησης μέσω ατομικών αθλημάτων.

Της λειτουργίας των αθλητικών εγκαταστάσεων για προπο
νήσεις και αγώνες χωρίς την παρουσία θεατών: α) των ομά
δων που μετέχουν στα πρωταθλήματα Superleague I και II, 
Basket league και Volleyleague ανδρών και γυναικών, καθώς 
και στις ευρωπαϊκές διοργανώσεις, καθώς και β) των εθνικών 
ομάδων, ανδρών ή γυναικών, που έχουν αγωνιστικές υποχρε
ώσεις στο συγκεκριμένο διάστημα.

Δυνατότητα παραδόσεων delivery τις Κυριακές από σούπερ 
μάρκετ

jggk Λαϊκές αγορές _______
®©

«Υποχρεωτική επέκταση χώρου αγορών ή λειτουρ
γία παράλληλων αγορών. Σε περίπτωση μη τεχνικής δυνα
τότητας επέκτασης του χώρου αγορών ή λειτουργίας πα
ράλληλων αγορών δραστηριοποιείται το 50% των κλάδων 
παραγωγών/εμπόρων
• 50% των θέσεων των παραγωγών/εμπόρων με πέντε μέ
τρα απόσταση μεταξύ πάγκων
• Απόσταση ενάμισι μέτρου μεταξύ των ατόμων

Χώροι λατρείας/θρησκευτικές τελετές

•Τέλεση λειτουργιών, λατρευτικών συνάξεων, ιερο
πραξιών, μυστηρίων και κάθε είδους θρησκευτικών τελετών, 
αποκλειστικά και μόνο από θρησκευτικό/ούς λειτουργό/ούς 
και το αναγκαίο βοηθητικό προσωπικό, χωρίς την παρουσία 
άλλων φυσικών προσώπων. Σε θρησκευτικές τελετές, όπως 
γάμοι, βαφτίσεις, κηδείες, μνημόσυνα, επιτρέπεται η συμμε
τοχή μόνο του θρησκευτικού/ών λειτουργού/ών και του ανα
γκαίου βοηθητικού προσωπικού και μέχρι εννέα ατόμων.

Δικαστήρια __________________

♦15 άτομα στην αίθουσα με 1,5 μέτρο απόσταση

Δημόσιες υπηρεσίες __________________

♦Λειτουργία με το αναγκαίο προσωπικό και υποχρε
ωτική τηλεργασία στο 50% του προσωπικού
• Υποχρεωτική προστασία υπαλλήλων που ανήκουν σε ομά
δες αυξημένου κινδύνου με χορήγηση ειδικής άδειας απουσί
ας και παροχή τηλεργασίας, όπου είναι εφικτό
• Υποχρεωτική τηλεργασία στο μέγιστο δυνατό ποσοστό, 
εφόσον συνάδει προς τη φύση των καθηκόντων, επιπλέον 
των υπαλλήλων που ανήκουν σε ομάδα αυξημένου κινδύνου
• Εξυπηρέτηση κοινού μόνο σε επείγουσες περιπτώσεις και 
υποχρεωτικά κατόπιν ραντεβού

0 . Ιδιωτικές επιχειρήσεις__________________ο
«Λειτουργία με το αναγκαίο προσωπικό

• Υποχρεωτική προστασία εργαζομένων που ανήκουν σε 
ομάδες αυξημένου κινδύνου με χορήγηση ειδικής άδειας 
απουσίας και παροχή τηλεργασίας όπου είναι εφικτό

Υποχρεωτική τηλεργασία στο μέγιστο δυνατό ποσοστό
• Εξυπηρέτηση κοινού μόνο σε επείγουσες περιπτώσεις και 
κατόπιν ραντεβού

• Ενας συνοδός/επισκέπτης ανά ασθενή
• Περιορισμός των προγραμματισμένων χειρουργικών επεμ
βάσεων μέχρι 80%
• Τήρηση ελάχιστης απόστασης ενάμισι μέτρου, πλην της δι- 
ενέργειας ιατρικών πράξεων
• Εξαιρούνται των περιορισμών τα ογκολογικά και επείγοντα 
περιστατικά, καθώς και τα ειδικά νοσοκομεία

Κομμωτήρια, υπηρεσίες προσωπικής 
, __________________________________

(αποτρίχωση, θεραπεία με υπεριώδεις και υπέρυθρες ακτίνες, 
μανικιούρ, πεντικιούρ και περιποίηση νυχιών) κ.λπ.
• Αναστολή λειτουργίας, συμπεριλαμβανομένων όμοιων 
υπηρεσιών που προσφέρονται από ιατρεία και πολυδύναμα 
ιατρικά κέντρα.

Αρχαιολογικοί χώροι - μουσεία, γυμναστήρια, 
εμποροπανηγύρεις / κυριακάτικες αγορές, 
κέντρα διασκέδασης, συμπεριλαμβανομένων 

χώρων δεξιώσεων, μπαρ / κινηματογραφικές 
προβολές, παιδότοποι / παιδικές χαρές, συνέδρια / 
εκθέσεις_________ ______________________________

• Αναστολή

Πρόβες, τηλεοπτικά και κινηματογραφικά 
γυρίσματα, ηχογραφήσεις_______ _________

• Πραγματοποίηση μόνο κατ’ εξαίρεση, μετά από άδεια της 
γενικής γραμματείας Πολιτικής Προστασίας, με την παρουσία 
μόνο των αυστηρά απαραίτητων προσώπων, χωρίς την πα
ρουσία κοινού και πάντως υπό τις ακόλουθες προϋποθέσεις:
• Υποχρεωτική χρήση μάσκας α) σε πρόβες, β) όσων δεν συμ
μετέχουν στη σκηνή γυρίσματος
• Τήρηση απόστασης δύο μέτρων για συντελεστές
• Καταγραφή εισερχομένων - εξερχομένων

Ζωντανά θεάματα και ακροάματα, 
λοιπές παραστατικές τέχνες ______

• Αναστολή προσέλευσης κοινού
Δυνατότητα διεξαγωγής αποκλειστικά προς τον σκοπό ανα 

μετάδοσης (βιντεοσκόπηση, live streaming)

• Της λειτουργίας των αθλητικών εγκαταστάσεων για προ
πονήσεις χωρίς την παρουσία θεατών των ομάδων που μετέ
χουν στα πρωταθλήματα της Α’ κατηγορίας καλαθοσφαίρισης 
γυναικών, υδατοσφαίρισης ανδρών και γυναικών και χειρο
σφαίρισης ανδρών και γυναικών.
• Σε κάθε περίπτωση, η εφαρμογή των παραπάνω εξαιρέ
σεων είναι δυνατή μόνο εφόσον ακολουθείται υγειονομικό 
πρωτόκολλο που περιλαμβάνει υποχρεωτικό εβδομαδιαίο 
προληπτικό έλεγχο των αθλητών για C0VID-19 με τεστ αντι
γόνου από διαπιστευμένα εργαστήρια.
• Της χρήσης των αθλητικών εγκαταστάσεων από όσους ανα- 
φέρονται σε ονομαστικές καταστάσεις που εκδίδει η γενική 
γραμματεία Αθλητισμού κατόπιν εισήγησης της Ελληνικής 
Ολυμπιακής Επιτροπής και της Ελληνικής Παραολυμπιακής 
Επιτροπής για την κάλυψη των αναγκών προετοιμασίας τους 
για τους Ολυμπιακούς και Παραολυμπιακούς Αγώνες του 
έτους 2021.
• Της λειτουργίας και χρήσης των κολυμβητηρίων για θερα
πευτική άσκηση από άτομα με αναπηρίες, καθώς και από τους 
συνοδούς τους εφόσον α) έχει συνταγογραφηθεί η κολύμβη
ση ως μέθοδος θεραπείας και β) προσκομίζεται πρόσφατη ια
τρική βεβαίωση που επιτρέπει τη συγκεκριμένη θεραπευτική 
μέθοδο κατά την τρέχουσα χρονική περίοδο.

• Τα μέτρα εφαρμόζονται σε όλη την περιφέρεια Αττικής, 
συμπεριλαμβανομένων και όλων των νήσων και της περιο-

.OCKOOVNN
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1  Θεσσαλονίκη αντιδρά σε λοκντάουν τύπου Αθήνας
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 23 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

499.13 cm² Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

►Του ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ ΛΥΚΕΙΑ ΠΡΟΤΑΣΗ ΓΙΑ ΚΛΕΙΣΙΜΟ ΣΧΟΛΕΙΩΝ ΚΑΙ ΣΤΟΧΕΥΜΕΝΑ ΜΕΤΡΑ ΣΤΗΝ ΑΓΟΡΑ
χι» σε λοκντάουν 
τύπου Αθήνας στη 
Θεσσαλονίκη εί
ναι η γραμμή στην 
οποία κατατεί
νουν πολιτικοί και 
υγειονομικοί της 
πόλης με βάση τα 

δεδομένα που υπάρχουν αυτήν 
τη στιγμή. Περισσότερο κατατεί
νουν στην πρόταση για κλείσιμο 
των σχολείων και στοχευμένα μέ
τρα σχετικά με τη λειτουργία της 
αγοράς. Ερωτήματα παραμένουν 
ως προς την τοποθέτηση του 
υπουργού Υγείας Βασίλη Κικίλια 
κι αν η σημερινή άφιξή του στην 
πόλη γίνεται για να πάρει κλίμα 
τόσο από τα νοσοκομεία όσο και 
από τη συνάντησή του με τον 
δήμαρχο Κωνσταντίνο Ζέρβα. 
Επισήμως ανακοινώθηκε ότι ο 
υπουργός θα επισκεφθεί υγειονο
μικές δομές της πόλης σε σφιχτό 
πρόγραμμα (10.00 ΑΧΕΠΑ, 11.00 
Κέντρο Υγείας Τούμπας που λει
τουργεί ως εμβολιαστικό κέντρο, 
11.30 Νοσοκομείο «Γ. Γεννημα- 
τάς», 12.15 συνάντηση με τον 
δήμαρχο).

Η κατάσταση πάντως αυτή τη 
στιγμή στα νοσοκομεία της Θεσ
σαλονίκης δείχνει πληρότητα (!) 
στις ΜΕΘ κοινής νοσηρότητας 
και κάλυψη σε ποσοστό 70% στις 
κλίνες ΜΕΘ Covid. Στο «Παπανι- 
κολάου» σχεδόν και τα 18 κρεβάτια 
ΜΕΘ Covid είναι πλήρη, στο «Πα- 
παγεωργίου» τα 10 από τα 18, στο 
«Γεννηματάς» τα 3 από τα 10, στο 
ΑΧΕΠΑ τα 13 από τα 15 και στον 
«Αγιο Παύλο» τα 4 από τα 7. Σχεδόν 
180 άτομα νοσηλεύονται σε όλες 
τις κλινικές Covid των νοσοκομεί
ων της πόλης. Ας σημειωθεί ότι 
σε ένα μήνα περίπου από σήμερα 
αναμένεται να λειτουργήσει και η 
πτέρυγα ΜΕΘ με τριάντα κρεβά
τια, δωρεά του Ιδρύματος Νιάρχος.

Οι γιατροί που εργάζονται στις 
κορονοκλινικές και στις ΜΕΘ με 
ένα στόμα εστιάζουν στην ανάγκη 
για ενίσχυση του ΕΣΥ με προσω
πικό. Είναι χαρακτηριστική η απο-

Η Θεσσαλονίκη αντιδρά σε 
λοκντάουν τύπου Αθήνας

Επίσκεψη-ασιραπή 
ίου Β. Κικίλια για να 
βολιδοσκοπήσει την 
κατάσταση · Στα 
νοσοκομεία είναι 
πλήρεις οι ΜΕΘ κοινής 
νοσηρότητας, ενώ η 
κάλυψη στις κλίνες ΜΕΘ 
Covid φτάνει στο 70%

στροφή στην «Εφ.Συν.» του Νίκου 
Καπράβελου, διευθυντή ΜΕΘ στο 
«Παπανικολάου»: «Τελειώστε με 
τα λοκντάουν και ενισχύστε με 
προσωπικό το ΕΣΥ». Επιμένει μά

λιστα -όπως και σχεδόν το σύνολο 
των υγειονομικών με τους οποί
ους επικοινωνήσαμε- ότι «πρέπει 
τα σχολεία να κλείσουν, δεν είναι 
δυνατόν σε 25 τ.μ. των καταστημά

των να επιτρέπεται ένας πελάτης 
και σε 25 τ.μ. τάξης να υπάρχουν 
25 μαθητές, είναι παράλογο. Με 
όρους θα πρέπει να μείνει ανοιχτή 
και η αγορά». Πληροφορίες της

«Εφ.Συν.» θέλουν στην ίδια ακρι
βώς κατεύθυνση να βρίσκεται και 
ο δήμαρχος της πόλης, που σήμε
ρα ίσως αναφερθεί στο κλείσιμο 
των σχολείων.
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1  Αγωνιστικές παρεμβάσεις για τη διεκδίκηση
μέτρων προστασίας

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

493.0 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΑΖΙΚΟΙ ΦΟΡΕΙΣ - ΕΡΓΑΤΙΚΑ ΣΩΜΑΤΕΙΑ

Αγωνιστικές παρεμβάσεις για τη διεκδίκηση 
μέτρων προστασίας
Κινητοποίηση χτες στο Μενίδι για ενίσχυση του Κέντρου Υγείας Αχαρνών

Δ
υναμική συγκέντρωση σωματείων και φορέων του 
Μενιδίου για την ενίσχυση του Κέντρου Υγείας Α
χαρνών και συνολικά του δημόσιου συστήματος Υγεί
ας, πραγματοποιήθηκε χτες το πρωί μετά από κάλε
σμα του Συλλόγου Κατοίκων Ολυμπιακού Χωριού. Στην 
κινητοποίηση συμμετείχαν αντιπροσωπείες από το Σωμα

τείο Συνταξιούχων ΙΚΑ Αχαρνών, τον Σύλλογο Γυναικών 
Αχαρνών, τον Σύλλογο Κατοίκων Λαθέας και τους Συλ
λόγους Γονέων και Κηδεμόνων 6ου ΓΕΛ και 27ου Δη
μοτικού Αχαρνών.

Για την τραγική κατάσταση που επικρατεί στη μονα
δική υγειονομική δομή του δήμου Αχαρνών, που λόγω 
της σχεδιασμένης υποβάθμισης εκ μέρους όλων διαχρο
νικά των κυβερνήσεων αδυνατεί να εξυπηρετήσει τις α
νάγκες του τρίτου μεγαλύτερου δήμου της Αττικής, ιδιαί
τερα στις συνθήκες της πανδημίας, αναφέρθηκε ο Λά
μπρος Κουρλός, εκ μέρους του ΔΣ του Συλλόγου Κατοί
κων Ολυμπιακού Χωριού.

Ο Βασίλης Τοπαλλιανίδης, πνευμονολόγος στο Κέντρο Υγεί
ας Αχαρνών, μέλος του ΔΣ της Ομοσπονδίας ΠΟΣΕΥΠΠΦΥ και 
επικεφαλής της «Λαϊκής Συσπείρωσης» στο δήμο, ανέδειξε τη 
συστηματική και μεθοδευμένη υποστελέχωση και υποβάθμιση 
του ΚΥ, με μόνο κερδισμένο την ιδιωτικοποιημένη «Πολυκλινική 
ΑΕ», η οποία μάλιστα ως ιδιωτική απέσυρε το ιατρικό προσω
πικό της από την παροχή ΠΦΥ καθ’ όλη τη διάρκεια του πρώ
του κύματος. Σήμερα, η «Πολυκλινική», με την υποστήριξη της 
κυβέρνησης, και εν μέσω του δεύτερου κύματος, πιέζει ασφυκτι
κά για την απομάκρυνση του ΚΥ από το κτίριο στο οποίο συστε
γάζονται, δίνοντας ένα ακόμα πλήγμα στην ΠΦΥ. Ακόμα και για 
το πρόγραμμα εμβολιασμών, ενώ υπάρχουν χώροι, μεταφέρονται 
γραφεία και προσωπικό (που ήδη δεν επαρκεί) σε άλλο κτίριο, α
ποσύρει ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό, αποδυναμώνοντας 
ακόμη περισσότερο τη μονάδα μιας και δεν υπάρχουν γιατροί να 
πλαισιώσουν και τα δύο. Ενώ 13 από τους 26 γιατρούς είναι επι

κουρικοί, κάτι που σημαίνει ότι με τη λήξη της πανδημίας το ΚΥ 
θα αποδυναμωθεί κι άλλο.

Κατά τη διάρκεια της κινητοποίησης, αντιπροσωπεία των συ
γκεντρωμένων ενημέρωσε εντός του ΚΥ για την πρωτοβουλία και 
τα αιτήματα των φορέων και συζήτησε με τους υγειονομικούς, οι 
οποίοι όχι μόνο επιβεβαίωσαν όλα τα παραπάνω αλλά εξέφρα- 
σαν και τη στήριξή τους.

Τα σωματεία και οι φορείς του Μενιδίου απαιτούν:
• Δωρεάν, μαζικά, επαναλαμβανόμενα τεστ για τον κορονοϊό για 
τους κατοίκους και τους εργαζόμενους στο δήμο Αχαρνών. Να ε
γκατασταθούν στην περιοχή κινητά συνεργεία rapid test και να 
διεξάγονται με μαζικούς όρους και εντελώς δωρεάν. Τα ιδιωτικά 
διαγνωστικά κέντρα που βρίσκονται στην περιοχή να παρέχουν 
δωρεάν τεστ για την C0VID-19.
• Ειδική φροντίδα για τις πιο ευπαθείς ομάδες της περιοχής, οι

κονομικούς μετανάστες, πρόσφυγες και Ρομά με ει
δικά ενημερωτικά - διαγνωστικά συνεργεία στις περι
οχές που μένουν και στους χώρους που συχνάζουν.
• Να στελεχωθεί με μόνιμο προσωπικό όλων των ει
δικοτήτων το Κέντρο Υγείας Αχαρνών. Η «Πολυκλινι
κή» να περάσει άμεσα στο ΕΣΥ μαζί με όλο το προ
σωπικό που διαθέτει και τον τεχνολογικό εξοπλισμό.
• Να εξασφαλιστεί το απαραίτητο και κατάλληλα εκ
παιδευμένο προσωπικό για τους εμβολιασμούς, χωρίς 
να αποσπώνται γιατροί και νοσηλευτές από τα τακτι
κά καθήκοντά τους.
• Να καταγραφούν οι ιδιώτες γιατροί που βρίσκονται 
στην περιοχή και ανάλογα με την ειδικότητά τους να 
ενταχθούν σε ένα σχέδιο παροχής δωρεάν Πρωτο
βάθμιας Φροντίδας Υγείας.

Πειραιάς: Παράσταση 
διαμαρτυρίας στην Επιθεώρηση 

Ασφάλειας και Υγείας
Παράσταση διαμαρτυρίας στην Επιθεώρηση Ασφάλειας και 

Υγείας (πρώην ΚΕΠΕΚ) Πειραιά πραγματοποίησε την περασμέ
νη Τετάρτη το Εργατικό Κέντρο Πειραιά, με αιχμή τα αιτήματα 
για μέτρα προστασίας της υγείας και της ασφάλειας των εργα
ζομένων στους χώρους δουλειάς.

Αντιπροσωπεία συναντήθηκε με τον διευθυντή της υπηρεσί
ας, στον οποίο επέδωσε πλαίσιο με τα αιτήματα των σωματείων, 
που διεκδικούν μεταξύ άλλων μέτρα προστασίας στους χώρους 
δουλειάς, παροχή μέσων ατομικής προστασίας, στελέχωση των 
ελεγκτικών υπηρεσιών, επικαιροποίηση των Εκθέσεων Εκτίμη
σης Επαγγελματικού Κινδύνου σε κάθε χώρο δουλειάς, δωρε
άν μαζικά επαναλαμβανόμενα τεστ, καταγραφή και δημοσιοποί
ηση των επιβεβαιωμένων κρουσμάτων σε κάθε επιχείρηση κ.λπ.
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1  0 εμβολιασμός δεν αναιρεί την ανάγκη για άμεση
ενίσχυση του δημόσιου συστήματος Υγείας

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

158.68 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΥΡΩΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ ΤΟΥ ΚΚΕ

0 εμβολιασμός δεν αναιρεί 
την ανάγκη για άμεση ενίσχυση 
του δημόσιου συστήματος Υγείας

Την επείγουσα ανάγκη για λήψη ουσιαστικών μέτρων προ
στασίας της υγείας του λαού και επίταξη των ιδιωτικών δο
μών χωρίς καμία αποζημίωση, κάτι που είναι όρος και για τη 
στήριξη του μαζικού εμβολισμού, ανέδειξε η Ευρωκοινοβου- 
λευτική Ομάδα του ΚΚΕ σε παρέμβασή της στην Ολομέ
λεια του Ευρωκοινοβουλίου, σχετικά με την «πορεία στρατη
γικής του εμβολιασμού». Στην ομιλία του ο ευρωβουλευτής 
του ΚΚΕ Κώστας Παπαδάκης σημείωσε τα εξής:

«Το τρίτο κύμα της πανδημίας βρίσκεται και στην Ελλάδα 
προ των πυλών, με χώρους δουλειάς, μέσα μεταφοράς και 
σχολεία αθωράκιστα, με απογυμνωμένο δημόσιο σύστημα Υ
γείας. Εδώ και τώρα απαιτούμε μέτρα προστασίας και πραγ
ματική επίταξη των ιδιωτικών δομών χωρίς αποζημίωση κι έ- 
νταξή τους στο κρατικό σχέδιο.

Διαψεύστηκαν ΕΕ και κυβερνήσεις που πρόβαλλαν το α
ναγκαίο εμβόλιο ως πανάκεια, προκειμένου να παραμείνουν 
το Δημόσιο Σύστημα Υγείας, η Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγεί
ας σε άθλια κατάσταση και να επιταχύνεται η εμπορευματο- 
ποίηση, για να θησαυρίζουν οι κλινικάρχες, να πολλαπλασιά- 
ζονται οι συμπράξεις ιδιωτών/ δημοσίου με τον λαό να πλη
ρώνει ακριβά. Μια κατάσταση που υπονομεύει και τον μαζι
κό εμβολιασμό. Στις ελλείψεις και τις καθυστερήσεις οδη
γούν οι οικονομικοί και γεωστρατηγικοί ανταγωνισμοί ανά
μεσα σε ιμπεριαλιστικά κέντρα, μεταξύ φαρμακοβιομηχανι
ών. Κριτήριο παρέμβασης της ΕΕ είναι τα κέρδη των ευρω
παϊκών ομίλων. Η δε πατέντα σημαίνει ιδιοκτησία και μόνο 
η κατάργησή της ανταποκρίνεται στις λαϊκές ανάγκες. Ενά
ντια στο εκμεταλλευτικό σύστημα διεκδικούμε προμήθεια 
εμβολίων από οποιαδήποτε εγκεκριμένη πηγή, όπως και ό
λων των φαρμάκων που μπορούν να συμβάλουν στην αντι
μετώπιση της νόσου».
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1  θηριώδη κέρδη
Πηγή: ΠΟΝΤΙΚΙ Σελ.: 1,21 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

995.05 cm² Κυκλοφορία: 3820

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΜΒΟΛΙΑ ► 21

θηριώδη κέρδη 
για τις φαρμακευτικές 

που τα ανέπτυξαν
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1  θηριώδη κέρδη
Πηγή: ΠΟΝΤΙΚΙ Σελ.: 1,21 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

Έπιασαν την καλή με ίο εμβόλιο

Αστρονομικά κέρδη, πέρα από κάθε φαντασία, υπόσχονται τα εμβόλια κατά του κο- 
ρωνοϊού στις φαρμακευτικές εταιρείες που τα ανέπτυξαν. Σύμφωνα με τους μεγα
λύτερους επενδυτικούς οίκους της Αμερικής, τα έσοδα που αναμένεται να έχουν οι 
Pfizer, Moderna, BioNTech θα φτάσουν μόνο για φέτος τα 32 δισ. δολάρια.

Σ
το ποσό μάλιστα αυτό οι α
ναλυτές δεν υπολογίζουν 
πιθανές φοροελαφρΰνσεις 
ή άλλες κρατικές διευκο
λύνσεις που μπορεί να υπάρξουν προς 
τις εταιρείες ως «επιβράβευση» στον 

αγώνα τους κατά της πανδημίας.
Για να δώσουμε ένα δείγμα τού με

γέθους τού εν λόγω ποσού θα ανα
φέρουμε ότι 32 δισ. ευρώ θα πάρει 
η Ελλάδα συνολικά από το ταμείο α
νάκαμψης ως αντιστάθμισμα για τις 
εφιαλτικές επιπτώσεις στην οικονο
μία από το ξέσπασμα της πανδημίας. 
Αλλά το ποσό αυτό η Ελλάδα δεν θα 
το λάβει μέσα σε έναν χρόνο, αλλά σε 
βάθος δεκαετίας, εάν βεβαίως τηρή
σει κάποιες προϋποθέσεις.

Εκτοξεύτηκε η Moderna
Κι αν για παράδειγμα για την Pfizer, 

που ήταν ήδη φαρμακευτικός κολοσ
σός, τα κέρδη αυτά απλώς θα προ
στεθούν στα ήδη υφιστάμενα, για τις 
σχετικά άγνωστες μέχρι πριν από λίγο 
καιρό στο ευρύ κοινό εταιρείες, όπως 
η Moderna και η BioNTech, η εξέλιξη 
αυτή αλλάζει δραστικά τα οικονομι
κά δεδομένα τους.

Κυριολεκτικά το εμβόλιο της 
Moderna έχει μετατρέψει μια σχεδόν 
άγνωστη εταιρεία σε κολοσσό και οι 
μετοχές της έχουν φτάσει στα ύψη. 
Σύμφωνα με την Goldman Sachs, 
η Moderna αναμένεται να κερδίσει 
13,2 δισ. δολάρια από το εμβόλιο 
κατά της Covid-19 το επόμενο έτος. 
Πρόκειται για ιλιγγιώδες ποσό για μια 
εταιρεία που είχε έσοδα μόλις 60 ε- 
κατ. δολάρια σε πωλήσεις το 2019.

650% πάνω η BioNTech
Επίσης η επιτυχία του εμβο

λίου άλλαξε άρδην την τύχη της 
BioNTech και τις περιουσίες των ι
δρυτών της, που έγιναν ζάπλου
τοι. Από την εισαγωγή στον δείκτη 
Nasdaq της Νέας Υόρκης το 2019, 
η τιμή της μετοχής της εκτινάχθη
κε σχεδόν κατά 650%, με αποτέλε
σμα η χρηματιστηριακή αξία της 
να ξεπερνά ακόμα και αυτήν της 
εδραιωμένης γερμανικής τράπε
ζας Deutsche Bank, μιας από τους 
στυλοβάτες του χρηματιστηριακού 
δείκτη DAX στη Φρανκφούρτη.

Πάντως, αξίζει να αναφερθεί 
πως η γερμανική εταιρεία, όπως

αναφέρουν σχετικά οι Financial 
Times, δεν έχει ακόμη αποκαλύ- 
ψει πόσα έσοδα αναμένει από τη 
διάθεση του εμβολίου για την α
ντιμετώπιση της πανδημίας, αλλά 
γνωστοποίησε πως αναμένει πω- 
λήσεις αξίας 15 δισ. δολαρίων μό
νο το 2020, κάτι που θα μπορούσε 
να μεταφραστεί σε κέρδη σχεδόν 4 
δισ. δολαρίων.

Είναι χαρακτηριστικό το ότι μέ
χρι και τις αρχές της προηγούμε
νης χρονιάς, και συγκεκριμένα πέ
ρυσι τον Φεβρουάριο, όταν ξεκίνη
σε τις εργασίες για το εμβόλιο, η 
BioNTech είχε ήδη σωρεύσει από 
την ίδρυσή της ζημίες 425 εκατ. 
ευρώ.

Υπενθυμίζεται πως οι BioNTech 
και Pfizer συνήψαν συμφωνία στη 
βάση του 50/50 τον Μάρτιο του 
2020, ενώ ειδικά με την Κίνα η πρώ
τη έχει ξεχωριστό συμβόλαιο για 
την προμήθεια του εμβολίου.

Η Pfizer ήταν ήδη κολοσσός
Αλλά και τα συνολικά έσοδα της 

Pfizer από τα εμβόλια, σύμφωνα με 
τη Morgan Stanley, αναμένεται να 
κυμανθούν γύρω από τα 19 δισ. δο
λάρια. Επίσης η εταιρεία αναμένεται 
να λάβει περισσότερα από 9,3 δισ. 
δολάρια ως έσοδα από το εμβόλιο 
του κορωνοϊού για το 2022 και το

2023, καθώς ο κόσμος θα συνεχί
σει να εμβολιάζεται.

Πάντως η σημαντική ανακάλυ
ψη του εμβολίου δεν προκάλεσε 
μεγάλη άνοδο στην τιμή της μετο
χής της, επειδή πρόκειται για φαρ
μακοβιομηχανία κολοσσό. Έτσι οι 
μετοχές της αυξήθηκαν μόλις 12% 
το 2020. Ωστόσο τα αναμενόμενα 
έσοδά της από το εμβόλιο του κο- 
ρωνοϊού ξεπερνούν για το 2021 αυ
τά των πωλήσεων του εμβολίου της 
πνευμονίας που δημιούργησε, με 
τα έσοδα από το τελευταίο να υπο
λογίζονται σε 5,8 δισ. δολάρια.

Το κύριο θέμα συζήτησης στην 
κεφαλαιαγορά των ΗΠΑ είναι για 
πόσο καιρό τα εμβόλια κατά της 
Covid-19 θα αποτελούν κύρια πηγή 
εσόδων γι' αυτές τις εταιρείες. Είναι 
ακόμη άγνωστο για πόσο διάστημα 
τα εμβόλια θα παρέχουν προστασία 
και πόσο συχνά τα άτομα θα πρέπει 
να εμβολιάζονται.

Αναλυτής της Morgan Stanley 
δήλωσε ότι θα χρειαστούν τουλά
χιστον λίγα χρόνια παρακολούθη
σης για να κατανοήσουμε πόσο α
ποτελεσματικά θα είναι. Κατά τη δι
άρκεια αυτής της περιόδου οι αξιω- 
ματούχοι της δημόσιας υγείας είναι 
πιθανό να ενθαρρύνουν τον εμβολι
ασμό των πληθυσμών υψηλού κιν
δύνου και ηλικιωμένων.

Χρυσά κέρδη και 
για τα γερμανικά funds
Από τους μεγάλους κερδισμένους των εμβολίων είναι και τα γερμανι
κά επενδυτικά επιχειρηματικά κεφάλαια της MIG, τα οποία είχαν την... 
προνοητικότητα να τοποθετήσουν 13 εκατ. ευρώ στην BioNTech.
Τα επενδυτικά κεφάλαια της MIG, η οποία κατείχε σχεδόν το 6% της 
BioNTech, πούλησαν σχεδόν 11 εκατομμύρια μετοχές τούς μήνες με
τά την πανδημία. Οπότε το μερίδιό τους περιορίστηκε στο 1%, ενώ οι 
ωφελημένοι από τη διαδικασία αυτή είναι χιλιάδες μικροεπενδυτές 
Γερμανοί και Αυστριακοί. Οι εν λόγω είχαν κατά μέσον όρο τοποθε
τήσει στα κεφάλαια βιοεπιστημών και τεχνολογίας της MIG περί τα 
20.000 ευρώ.
Έτσι η MIG διέθεσε πρόσφατα στους μετόχους της το υψηλότερο μέρι
σμα στην ιστορία της, της τάξεως των 600 εκατομμυρίων ευρώ συνο
λικά, αφού πούλησε το μεγαλύτερο μέρος του μεριδίου της στη γερ
μανική εταιρεία.
Συγκεκριμένα η MIG δήλωσε ότι οι επενδυτές της, που είχαν τοπο
θετήσει κεφάλαια στην BioNTech, θα λάβουν περίπου 340 εκατ. ευ
ρώ φέτος, πέραν των 260 εκατ. ευρώ από τις αποδόσεις του 2020. Η 
δε απόδοση έναντι της αρχικής της επένδυσης είναι της τάξεως των 
4.500%.
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1  ΚΚΕ: θωράκιση του ΕΣΥ αντί για σκληρότερα
περιοριστικά μέτρα

Πηγή: ΠΟΝΤΙΚΙ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

331.78 cm² Κυκλοφορία: 3820

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΚΕ: θωράκιση

Θ
ωράκιση του δημόσιου συστή
ματος Υγείας, αντί για ακόμη πιο 
σκληρά περιοριστικά μέτρα, ζή
τησε ο Δημήτρης Κουτσούμπας το με

σημέρι της Τρίτης, ενόσω φούντωναν οι 
διαρροές ότι είχε κλειδώσει το νέο σκληρό 
λοκντάουν, για το οποίο θα έκανε ανακοι
νώσεις το ίδιο απόγευμα ο πρωθυπουργός. 
Ειδικότερα ο γ.γ. της Κ.Ε. του ΚΚΕ κάλεσε 
την κυβέρνηση να κάνει πράξη εδώ και τώ
ρα τα αιτήματα της Ομοσπονδίας Ενώσεων 
Νοσοκομειακών Γιατρών.

Με αυτό τον τρόπο ο γενικός γραμματέ
ας θέλησε να αναδείξει τις θέσεις των νοσο
κομειακών γιατρών όπως τις εξέφρασαν σε 
ανοιχτή επιστολή τους στον πρωθυπουργό 
και τον υπουργό Υγείας και να εκψράσει και

του ΕΣΥ αντί για σκληρότερα περιοριστικά μέτρα
τη στήριξη στην Ομοσπονδία, η πρόεδρος 
της οποίας, Αφροδίτη Ρέτζιου, κλήθηκε 
στην Αστυνομία προκειμένου να καταθέσει 
ανωμοτί σε προκαταρκτική εξέταση για πα
ραβίαση του νόμου για τις διαδηλώσεις στις 
24 Σεπτεμβρίου του 2020. Ενέργεια που ε
κλαμβάνεται από τον Περισσό ως απόπειρα 
φίμωσης των συνδικαλιστών γιατρών, που 
όλο το προηγούμενο διάστημα έχουν ανα- 
δείξει τα προβλήματα στο δημόσιο σύστη
μα Υγείας εν μέσω πανδημίας και προβάλ
λουν διεκδικήσεις.

«Αντί, λοιπόν, η κυβέρνηση να απειλεί, να 
φοβερίζει και τελικά να επιβάλει στον λαό 
νέα σκληρά περιοριστικά μέτρα, ας κάνει ε
πιτέλους τα αυτονόητα, αυτά που απαιτούν 
οι νοσοκομειακοί γιατροί, τους οποίους όχι

μόνο αγνοεί, αλλά επιχειρεί και να τους φι
μώσει!» ανέφερε στη δήλωσή του ο Δ. Κου
τσούμπας.

Πρόσθεσε πως «κανένα σκληρό λοκντά
ουν δεν μπορεί να αντικαταστήσει τη θω
ράκιση του δημόσιου συστήματος Υγείας». 
Σύμφωνα με τον ίδιο, για τη θωράκιση του 
ΕΣΥ απαιτούνται «άμεσες προσλήψεις στα 
νοσοκομεία και τα Κέντρα Υγείας, μέτρα 
προστασίας στους χώρους δουλειάς, στα 
σχολεία, στα μέσα μεταφοράς, καθώς και 
θωράκιση όλου του πληθυσμού με γρήγο
ρες διαδικασίες εμβολιασμού, θέτοντας 
στη διάθεση της χώρας όλα τα εμβόλια 
που υπάρχουν διεθνώς».

Σε κάθε περίπτωση ο Περισσός επιρρίπτει 
τις ευθύνες για την εξάπλωση της πανδημί

ας στην κυβέρνηση: «Η ανησυχητική εξά
πλωση της πανδημίας, ιδιαίτερα στην Αττι
κή και στη Νότια Ελλάδα, έχει την υπογρα
φή της κυβέρνησης» υπογραμμίζεται στην 
παραπάνω δήλωση.

Σε αυτό το πλαίσιο, το ΚΚΕ χαρακτήρι
σε «πρόκληση» και την προώθηση του νο
μοσχεδίου του υπουργείου Παιδείας μέσα 
στις συνθήκες της πανδημίας. Ο κοινοβου
λευτικός εκπρόσωπος του ΚΚΕ Θανάσης 
Παφίλης ζήτησε την απόσυρση του νομο
σχεδίου μιλώντας στην Ολομέλεια της Βου
λής λέγοντας πως «είναι πρόκληση να μην 
έχει ο λαός το δικαίωμα να πει τη γνώμη 
του, να διαμαρτυρηθεί και να διαδηλώσει» 
και πως «είναι ανήθικο αυτό που κάνει η κυ
βέρνηση».
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1  Ο Γώγος «άδειασε» την κυβέρνηση για τις ελλείφεις
στο Σύστημα Υγείας!

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

210.58 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο Γώγο$«άδειασε» 
την κυβέρνηση για 
ns εΜείφειβ στο 
Σύστημα Υγεία$!

Ακόμα ένας επιστήμονας «αδειάζει» 
την κυβέρνηση και τα νέα μέτρα που 
ανακοίνωσε την Τρίτη ο πρωθυπουρ
γός Κυριάκος Μητσοτάκης και εξει- 
δίκευσε χθες ο υφυπουργός Πολιτι
κής Προστασίας Νίκος Χαρδαλιάς. Ο 
καθηγητής Παθολογίας Χαράλαμπος 
Γώγος, μιλώντας σε τηλεοπτική εκπο
μπή, έκανε λόγο για αναποτελεσματι
κή τακτική που ακολουθεί τους τελευ
ταίους μήνες το Μαξίμου.

Μέσα μια φράση ο κ. Γώγος πε- 
ριέγραψε το πιεσμένο και υποστελε
χωμένο Εθνικό Σύστημα Υγείας, το 
οποίο η κυβέρνηση Μητσοτάκη δεν

φρόντισε να στηρίξει (πέρα από τα 
χειροκροτήματα...) όσο απαιτούνταν 
σε συνθήκες πανδημίας.

Ο καθηγητής τόνισε ότι στο διάγ
γελμά του ο κ. Μητσοτάκης μίλησε 
για το ΕΣΥ και το γεγονός ότι δεν μπο
ρεί να αντέξει το βάρος ενός σφο
δρού τρίτου κύματος. Ωστόσο, σύμ
φωνα με τον κ. Γώγο, αυτό το γνωρίζει 
πολύ καλά όχι μόνο το κυβερνητικό 
στρατόπεδο, αλλά και το υγειονομικό 
προσωπικό, που δίνει καθημερινά μά
χη εδώ και έναν χρόνο, ζητώντας πα
ράλληλα περισσότερες προσλήψεις 
και κλίνες ΜΕΘ. Παράλληλα, υπο

γράμμισε ότι η επιδημιολογική πορεία 
της Αττικής «είναι πολύ ανησυχητική», 
όχι όμως ακόμα σε τραγικά επίπεδα.

«Το πρόβλημα έγκειται στο ότι αυ
ξάνονται οι νοσηλείες, κάτι που οδή
γησε την κυβέρνηση να πάει σε νέο 
lockdown, προκειμένου να αποφύγει 
νέα συμφόρηση στα νοσοκομεία» εί
πε ο Χαράλαμπος Γώγος, ασκώντας 
κριτική στην κυβέρνηση για τις ελλεί
ψεις στο Σύστημα Υγείας.

«Αν είχαμε μεγαλύτερη δυνατό
τητα για νοσηλεία, θα ήμασταν πιο 
χαλαροί. Η απόφαση ελήφθη γρή
γορα, καθώς παρατηρήθηκε γρήγο

ρη αύξηση των εισαγωγών στα νοσο
κομεία αλλά και της πληρότητας στις 
ΜΕΘ, καθώς από 55% πριν από λί
γες ημέρες έφτασαν στο 63% και τώ
ρα στο 72%. Προσπαθούμε να είμα
στε μπροστά από τον ιό, αλλά μερικές 
φορές μας υπερβαίνει η δυνατότητά 
του να διασπείρεται» σχολίασε δηκτι
κά ο καθηγητής.

Οσο για την αποτελεσματικότατα 
του lockdown, διευκρίνισε ότι τα πρώ
τα αποτελέσματα θα φανούν ύστε
ρα από δυόμισι εβδομάδες και κανείς 
δεν μπορεί να εγγυηθεί ότι δεν θα 
υπάρξει νέα παράταση.
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1  Στηρίζει τους υγειονομικούς
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

172.96 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στηρίζει τους υγειονομικούς
ΤΟ ΕΡΓΑΤΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ ΛΑΡΙΣΑΣ

Με αφορμή την κλήση σε απολογία ίων Προέδρων tns ΟΕΝ- 
ΓΕ και tns ΠΟΕΔΗΝ, με βάση ιον νέο νόμο για tis διαδηλώ- 
σειε, περί «απείθειαε» και «παρακώλυσηε συγκοινωνιών» 
to Εργατικό Κέντρο Aapioas εκφράζει tn στήριξή του στου 
υγειονομικούε.
Σε ανακοίνωσή του σημειώνει μεταξύ άλλων: «Τον Μάρτη 
του 2020, στην αρχή tns πανδημίαε στη χώρα pas η κυβέρ
νηση δήθεν εκθείαζε του «ήρωεε με tis άσπρε5 και πράσινε5 
μπλούζεε» για να κρύψει πίσω tous tis τεράστιεε ευθύνε5 
που έχει για την εκρηκτική κατάσταση στο δημόσιο σύστημα 
υγείαε. Τώρα που πια το έγκλημα δεν κρύβεται με τίποτα 
εξαπολύει την τρομοκρατία εναντίον tous npoona9ci)vtas 
μάταια να πείσει ncos ένοχοε είναι κάποιοε άλλθ5 πέρα από 
την αντιλαϊκή πολιτική που εφαρμόζει στην υγεία η ίδια αλλά 
και οι προηγούμενε5 κυβερνήσει.
Σε μια κατάπτυστη ενέργεια καλεί σε απολογία την Πρόεδρο 
tns ΟΕΝΓΕ, ona)s και τον Πρόεδρο tns ΠΟΕΔΗΝ, με βάση 
τον νέο νόμο για tis διαδηλώσεΐ5, αξιοποιώντα5 ζητήματα 
που διαχρονικά χρησιμοποιούνται ενάντια στο λαϊκό κίνημα 
περί δήθεν «απείθεια» και «παρακώλυση συγκοινωνιών». 
Αυτά που κάνει tis τελευταία ημέρεε είναι η συνέχεια σε ένα 
κύμα tpopoKpatias απέναντι otous υγειονομικού5 που εξε
λίσσεται σταθερά το τελευταίο χρονικό διάστημα σε όλη την 
Ελλάδα αλλά και tns προσπάθεια5 να ενεργοποιηθεί με συ- 
νοπτικέε διαδικασίεε το νέο αντιλαϊκό νομοθετικό πλαίσιο 
απέναντι atis διαμαρτυρίε5, κινητοποιήσει, κ.ά».
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ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ «ΕΛΠΙΔΑ»

«Οι Ήρωες των ΜΕΘ 
- Ήρωες της Καρδιάς μας»

ΣΕΛΙΔΕΣ β & 9
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«Οι Ηρωες των ΜΕΘ - Ήρωες της Καρδιάς μας»
Η ευγνωμοσύνη, η ελπίδα, η αγάπη για τον συνάνθρωπο και η αλληλεγγύη που φωτίζουν το σκοτάδι της πανδημίας, πλημμύρισαν τη Διαδικτυακά Εκδήλωση 
με τίτλο «Οι Ήρωες των ΜΕΘ-Ήρωες της Καρδιάς μας» που πραγματοποίησε το Σωματείο «ΕΛΠΙΔΑ-Σύλλογος Φίλων Παιδιών με καρκίνο», την Τρίτη 9 Φε
βρουάριου.

Με πρωτοβουλία της Προ
έδρου του κυρίας Μαριάννας Β. 
Βαρδινογιάννη, ο Σύλλογος θέ
λησε να απευθύνει ένα μεγάλο 
«ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ» στους γιατρούς 
και νοσηλευτές των Μονάδων 
Εντατικής Θεραπείας, στους 
Ήρωες εκείνους που εδώ και 
έναν χρόνο δίνουν έναν 
σκληρό αγώνα απέναντι στην 
πανδημία.

«Μέσα σε αυτό το βαθύ σκο
τάδι, οι καρδιές και οι ψυχές όλων 
μας ζητούν απεγνωσμένα το φως 
και την ελπίδα. Την ελπίδα πως 
θα τα καταφέρουμε, και πως σύν
τομα η μεγάλη αυτή περιπέτεια 
θα τελειώσει. Την ελπίδα αυτή, 
που για ολόκληρη την ελληνική 
κοινωνία, δεν είναι μια απρόσωπη 
έννοια, αλλά έχει πια αποκτήσει 
πρόσωπο:

Το πρόσωπο κάθε γιατρού και 
κάθε νοσηλευτή που καθημερινά

αγωνίζεται στις Μονάδες Εντατι
κής θεραπείας για την νίκη τής 
ζωής. ΤΟ ΔΙΚΟ £Α£ ΠΡΟ
ΣΩΠΟ! ζτα μάτια μου είστε 
πραγματικοί ήρωες. Γιατί έχετε 
ξεπεράσει τον ρόλο που σάς έχει 
δώσει η επιστήμη. Έχετε γίνει οι 
συμπαραστάτες, το στήριγμα, η 
οικογένεια, για τους ανθρώπους 
εκείνους που καλούνται να δώ

σουν μόνοι, μακριά από τα αγα
πημένα τους πρόσωπα, την δυ
σκολότερη ίσως μάχη τής ζωής 
τους.

ΕζΕΙΈαυτή τη στιγμή κρατάτε 
τις κοινωνίες μας όρθιες, και το 
παράδειγμά σας, δίνει σε όλους 
μας, δύναμη και κουράγιο.

Υποκλινόμαστε ταπεινά μπρο
στά σας. Εκ μέρους ολόκληρης

τής οικογένειας τής ΕΛΠΙΔΑΣ, 
θέλω να σας εκφράσω την ευ
γνωμοσύνη και τον θαυμασμό 
μας», ανέφερε συγκινημένη η 
κυρία Βαρδινογιάννη στην 
έναρξη της εκδήλωσης.

Μάλιστα, η κυρία Βαρδινο- 
γιάννη ανακοίνωσε πως το Σω
ματείο «ΕΛΠΙΔΑ» αποφάσισε 
να αποστείλει σε όλους τους 
γιατρούς και νοσηλευτές των 
ΜΕΘ ολόκληρης της χώρας 
ένα συμβολικό «Μετάλλιο 
Αγάπης και Ευγνωμοσύνης» 
για να τους ευχαριστήσει και 
να τους τιμήσει για το μεγάλο 
τους αγώνα.

«Η απόφαση του ζυλλόγου μας 
να προσφέρει σε όλους τους ερ
γαζομένους των Μονάδων Εντα
τικής θεραπείας, ολόκληρης της 
χώρας, ένα συμβολικό «Μετάλλιο 
Αγάπης και Ευγνωμοσύνης», 
είναι ο ελάχιστος φόρος τιμής για 
όλα όσα καθημερινά κάνετε. Μια 
μικρή αναγνώριση της μεγάλης 
δικής σας προσφοράς, θέλω να 
πιστεύω πως κάθε μετάλλιο δικό 
μας, της «ΕΛΠΙΔΑΣ», κλείνει 
μέσα του και ένα μεγάλο «ευχαρι
στώ» της ελληνικής κοινωνίας. 
Μέσα από την καρδιά μου, και εκ 
μέρους ολόκληρης της οικογέ

νειας της «ΕΛΠΙΔΑΣ», και κυρίως 
των παιδιών μας και των οικογε
νειών τους που ξέρουν τι σημαίνει 
«αγωνίζομαι για τη ζωή», σας ευ
χαριστώ/» είπε η κυρία Βαρδι- 
νογιάννη.

Ο Μακαριώτατος Αρχιεπί
σκοπος Αθηνών και Πάσης Ελ
λάδος, κύριος Ιερώνυμος, 
καθώς και ο Μακαριώτατος 
Αρχιεπίσκοπος Τιράνων, Δυρ
ραχίου και πάσης Αλβανίας, 
κύριος Αναστάσιος, έστειλαν 
χαιρετισμό στην εκδήλωση εκ
φράζοντας τις θερμότερες ευ
χαριστίες τους στους «Ήρωες 
των ΜΕΘ».

Ο Αρχιεπίσκοπος Ιερώνυμος
στο μήνυμά του τόνισε πως οι 
εργαζόμενοι στις ΜΕΘ ενσαρ
κώνουν την πραγματική έννοια 
της φιλανθρωπίας: «Τον καιρό 
της πανδημίας είδαμε να αναδει- 
κνύεται αλτρουϊσμός, αυταπάρ
νηση, συμπάθεια. Το είδαμε σε 
πολλούς, αλλά πρέπει να τονίσω, 
το είδαμε κυρίως στους εργαζομέ
νους στις Μονάδες Εντατικής θε
ραπείας των Νοσοκομείων μας. 
Έχω ήδη πει, ότι είναι εκείνοι που 
ξεχνούν ότι υπάρχουν, για να 
υπάρξουμε εμείς. Αυτό είναι αλη
θινή φιλανθρωπία. Φιλανθρωπία 
με πλήρες το εννοιολογικό φορτίο 
της αγάπης. Μιας αγάπης ανυπό
κριτης και θυσιαστικής. Κάτι από 
την όντως Αγάπη, τον ίδιο τον 
Χριστό. Είναι βαρύς ο λόγος αλλά, 
αισθάνομαι ότι είναι δίκαιος».

Από την πλευρά του ο Αρ
χιεπίσκοπος Αναστάσιος, ανα- 
φερόμενος και στην 
προσωπική του περιπέτεια 
υγείας, ευχαρίστησε το προσω
πικό της ΜΕΘ του Νοσοκο

μείου «ΕΥΑΓΓΕΛΙΣΜΟΣ»; 
«Μαζί με την θερμή ευχαριστία 
μας, ολόψυχη αναπέμπεται η 
ευχή, «ο δε θεός της υπομονής 
και της παρακλήσεως» να ενι
σχύει την αντοχή και να κατευθύ
νει τον νου και την καρδιά όλων 
όσοι αγωνίζονται για τη θεραπεία 
των νοσούντων και για την ανακά
λυψη νέων μεθόδων, ώστε να αν
τιμετωπιστεί επιτυχώς η φοβερή 
αυτή δοκιμασία.

Η πανδημία Covid-19 που τα
λαιπωρεί όλη την οικουμένη θα 
νικηθεί με μια παναθρώπινη αλ
ληλεγγύη και επιστράτευση αγά
πης. Όλοι καλούμεθα να 
μετάοχουμε σε αυτό τον αγώνα, 
στο μέτρο της ευθύνης και των δυ
νατοτήτων μας».

Χαιρετισμό στην εκδήλωση 
απηύθυνε και ο Αντιπρόεδρος 
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής για 
την Προώθηση του Ευρωπαϊ
κού Τρόπου Ζωής κύριος Μαρ
γαρίτης Σχοινάς, ο οποίος 
αφού συνεχάρη την κυρία Βαρ- 
δινογιάννη για τη σπουδαία 
πρωτοβουλία, ευχαρίστησε 
από καρδιάς τους εργαζομέ
νους στις ΜΕΘ για την προ
σφορά τους, μιλώντας και για 
τη δική του εμπειρία κατά τη 
διάρκεια της νοσηλείας του με 
κορωνοιό: «Η εκδήλωση αυτή 
αποτελεί μια ελάχιστη αναγνώ
ριση στους πραγματικούς ήρωες 
αυτής της υγειονομικής κρίσης: 
γιατρούς, νοσηλευτές, υποστηρι
κτικό προσωπικό, όλους αυτούς 
που με αυταπάρνηση βρίσκονται 
εδώ και μήνες στην πρώτη 
γραμμή της μάχης για να σώζουν 
ζωές.

ΣΥΝΕΧΕΙΑ ΣΤΗ ΣΕΛΙΔΑ 9
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ΣΥΝΕΧΕΙΑ ΑΠΟ ΤΗ ΣΕΛΙΔΑ 8
Αυτό σας το λέει κάποιος, που 

όπως δυστυχώς πολλοί άλλοι συ
νάνθρωποί μας, Βίωσε την περιπέ
τεια του κορωνοίού από το κρεβάτι 
του νοσοκομείου... Σε εσάς που 
όταν γυρνάτε σπίτι σας τα χαρά
ματα, μετά από ανεξάντλητες ώρες 
εφημερίας και ούτε μια αγκαλιά δεν 
μπορείτε να δώσετε στους δικούς 
σας. Όλους εσάς ευχαριστώ για την 
ανυπολόγιστη συνεισφορά ανθρω
πιάς και αλληλεγγύης... Η Ευρώπη 
είναι δίπλα σας».

Ο Υπουργός Υγείας κύριος Βα
σίλης Κικίλιας στον χαιρετισμό 
του συνέχαρη την κυρία Βαρδι- 
γιάννη και εξέφρασε τις ευχαρι
στίες του εκ μέρους της 
Ελληνικής Κυβέρνησης και του 
Υπουργείου Υγείας, ενώ την ευ
χαρίστησε για την συμβολική κί
νηση της «ΕΛΠΙΔΑΣ» να 
αποστείλει ένα «Μετάλλιο Ευ
γνωμοσύνης και Αγάπης» στους 
γιατρούς και νοσηλευτές όλης 
της χώρας: «θα ήθελα να χαιρε
τίσω με ιδιαίτερη τιμή την πρωτο
βουλία της κυρίας Βαρδινογιάννη. 
Τη σέβομαι και την τιμώ για το έργο 
της και το έργο του Συλλόγου «ΕΛ
ΠΙΔΑ» όλα αυτά τα χρόνια δίπλα 
στα παιδιά που έχουν ανάγκη, 
δίπλα στις οικογένειές τους, δίπλα 
στον ανθρώπινο πόνο, δίπλα σε αυ
τούς που δεν μπορούν ή δεν έχουν. 
Κυρία Βαρδηογιάννη, οας ευχαρι
στούμε πολύ εκ μέρους της Ελληνι

κής Κυβέρνησης και του 
Υπουργείου Υγείας για όλη σας την 
ευγενική προσφορά όλα αυτά τα 
χρόνια. Σήμερα κάνετε ένα ακόμα 

Βήμα λέγοντας ένα μεγάλο ευχαρι
στώ στους εργαζομένους των ΜΕΘ 
όλης της χώρας και στέλνοντας αυτό 
το συμβολικό «Μετάλλιο Ευγνωμο
σύνης και Αγάπης». Ένα μεγάλο 
μπράβο και ευχαριστώ σε εσάς και 
Βέβαια σε όλους τους ανθρώπους 
που δίνουν αυτή την μάχη απέναντι 
σε έναν αόρατο εχθρό».

Από την πλευρά του, ο Καθη
γητής της Πολιτικής της Υγείας 
Επικεφαλής του LSEHealth κύ
ριος Ηλίας Μόσιαλοςαναφερό- 
μενος στο έργο της κυρίας 
Βαρδινογιάννη και του Σωμα
τείου «ΕΛΠΙΔΑ» τόνισε πως 
αυτά «αναγνωρίζονται από το 
σύνολο της ελληνικής κοινω
νίας». Αναφορικά με την διαχεί
ριση της πανδημίας στην χώρα 
μας ο κύριος Μόσιαλος ανάφερε 
πως «το ΕΣΥ αντιμετώπισε αυτή 
την πανδημία τραυματισμένο, μετά 
από μια δεκαετή οικονομική 
κρίση», όμως επεσήμανε πως «εί
μαστε σε καλύτερη φάση από αυτή 
που ήμασταν έναν χρόνο πριν». Σε 
ό,τι αφορά την πορεία της παν
δημίας ο κύριος Μόσιαλος εκτί
μησε πως «χρειάζεται να 
αντέξουμε λίγο παραπάνω. Υπάρχει 
κόπωση και είναι έντονη αλλά αν 
αντέξουμε μερικούς μήνες ακόμα 
θα αρχίσουμε να βλέπουμε φως στο 
τούνελ και χαλάρωση των μέτρων».

Ο Καθηγητής Αιματολογίας- 
Ογκολογίας, Πρύτανης ΕΚΠΑ 
κύριος Αθανάσιος-Μελέτιος Δη-

μόπουλος στον χαιρετισμό του 
μίλησε για τα σημαντικά αποτε
λέσματα των ΜΕΘ της Ιατρικής 
Σχολής του ΕΚΠΑ την περίοδο 
της πανδημίας: «Η περίοδος αυτή 
δοκίμασε το σύστημα υγείας της 
πατρίδας μας, αλλά ανέδειξε και 
την δύναμη που έχει η Ιατρική 
Σχολή του ΕΚΠΑ. Οι τρεις ΜΕΘ 
της Ιατρικής Σχολής έπαιξαν ση
μαντικό ρόλο στο να βρούμε τις θε
ραπευτικές προσεγγίσεις αυτής της 
ασθένειας. Για να φτάσουμε σήμερα 
σε ένα σημείο να μπορούμε να 
πούμε πως ναι οι ασθενείς που θα 
χρειαστούν νοσηλεία σε ΜΕΘ, 
μπορεί να ανταπεξέλθουν και να 
έχουμε ποσοστά επιβίωσης ασθε
νών που μπορούν και συγκρίνονται 
με τα καλύτερα αποτελέσματα σε 
όλο τον κόσμο», ενώ παράλληλα ο 
κύριος Δημόπουλος συνεχάρη 
τους εργαζομένους στις ΜΕΘ 
ολόκληρης της χώρας για την 
προσφορά τους.

Κεντρική ομιλήτρια της εκδή
λωσης ήταν η Καθηγήτρια Πνευ- 
μονολογίας και Εντατικής 
Θεραπείας του ΕΚΠΑ κυρία 
Αναστασία Κοτανίδου η οποία 
πραγματοποίησε ομιλία με θέμα: 
«Ο κόσμος των ΜΕΘ: Στοιχεία- 
εμπειρίες-ανάγκες. Η επόμενη 
ημέρα». Η κυρία Κοτανίδου, εκ 
μέρους όλων των εργαζομένων 
στις ΜΕΘ ολόκληρης της χώρας, 
ευχαρίστησε την κυρία Βαρδινο- 
γιάννη και τον «Σύλλογο ΕΛ
ΠΙΔΑ» για την πρωτοβουλία 
τους και μίλησε αναλυτικά για 
τον τρόπο λειτουργίας των 
ΜΕΘ, για τις οποίες είπε πως 
είναι «η καρδιά ενός νοσοκομείου, 
χωρίς τις οποίες δεν μπορούμε να 
έχουμε ένα ισχυρό σύστημα 
υγείας».«Αυτό που μου έκανε εντύ
πωση από τις πρώτες ημέρες της 
πανδημίας ήταν το αίσθημα καθή
κοντος, η έλλειψη φόβου και η ευ
θύνη με την οποία αντιμετώπισαν 
την κατάσταση, αυτή την άγνωστη 
κατάσταση, όλοι οι συνάδελφοι: για
τροί, νοσηλευτές, φυσιοθεραπευ
τές», είπε η κυρία Κοτανίδου 
αναφερόμενη στους εργαζομέ
νους των ΜΕΘ, οι οποίοι όπως 
χαρακτηριστικά είπε αυτό το 
διάστημα εργάζονται σε «συνθή
κες εκστρατείας». Η κυρία Κοτα
νίδου αναφέρθηκε και στην 
ιδιωτική πρωτοβουλία που ενί- 
σχυσε το σύστημα υγείας το διά
στημα της πανδημίας, ενώ 
τόνισε ακόμα πως όλο αυτό το 
διάστημα συνολικά έχει ανα
πτυχθεί ένα έντονο αίσθημα αλ
ληλεγγύης σε ολόκληρη την 
κοινωνία και πως ο καθένας 
«ανεξαρτήτως δυνατοτήτων 
προσπαθεί να βοηθήσει τον δι
πλανό του». Παράλληλα, η κυρία 
Κοτανίδου επεσήμανε πως πια 
«η κοινωνία και οι πολιτικοί έχουν 
μάθει να ακούνε τους επιστήμονες», 
ενώ μίλησε αναλυτικά και για τις 
αλλαγές που πρέπει να γίνουν 
για τη βελτίωση των ΜΕΘ και 
συγκεκριμένα τη βελτίωση της 
αναλογίας νοσηλευτικού προσω
πικού, την πρόσληψη γιατρών

που να είναι εξιδεικευμένοι στο 
αντικείμενο της ενταντικολογίας 
και την αναβάθμιση ιατροτεχνο- 
λογικού εξοπλισμού των ΜΕΘ.

Αμέσως μετά τον λόγο πήραν 
γιατροί και νοσηλευτές από Μο
νάδες Εντατικής Θεραπείας 
ολόκληρης της χώρας οι οποίοι 
μίλησαν για τις εμπειρίες, τις 
αγωνίες και τις προσδοκίες τους 
προκαλώντας βαθύτατη συγκί
νηση με τη δύναμη της ψυχής 
τους και τον αγώνα που δίνουν 
εδώ και έναν χρόνο απέναντι 
στον «αόρατο εχθρό».

Η κυρία Ελένη Αιμονιώτου, 
Επιμελήτρια Α’ ΕΣΥ της ΜΕΘ 
Γ.Ν. Θεσσαλονίκης «Ο ΑΓΙΟΣ 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ» μίλησε μέσα από 
την καρδιά της για τις πιο δυνα
τές της αναμνήσεις από τη δύ
σκολη περίοδο της μάχης με την 
πανδημία: «Δυστυχώς δεν θα ξε- 
χάσω ποτέ τους ασθενείς που έχασα 

και στο δεύτερο κύμα οι ασθενείς 
αυτοί ήταν πολλοί. Και έχω κλάψει 
πάρα πολλές φορές για αυτούς τους 
ασθενείς γιατί χάνονταν μαζικά στο 
δεύτερο κύμα. Ευτυχώς υπήρχαν 
και οι ασθενείς εκείνοι που τα κα- 
τάφεραν. Ούτε αυτούς τους ασθε
νείς θα τους ξεχάσω. Δεν θα ξεχάσω 
τα μάτια τους, δεν θα ξεχάσω την 
ευγνωμοσύνη τους, την αγωνία τους 
αλλά και τα πρώτα λόγια που μας 
έλεγαν όταν τους αποσωληνώναμε, 
τις ευχαριστίες τους. Δεν θα ξεχάσω 
την 5χρόνη κόρη μου όταν την αν
τίκρισα μετά από δύο μήνες περί
που που είχαμε απομακρυνθεί μετά 
το πρώτο κύμα, όταν την αγκάλιασα 
πόσο μεγαλύτερη μου φάνηκε. Δεν 
θα ξεχάσω όταν με ενημέρωναν από 
το Νοσοκομείο πως το τεστ μου 
βγήκε αρνητικό και μπορούσα να 
βγω από την «φωλιά μου» και να δω 
την υπόλοιπη οικογένειά μου. Δεν 
θα ξεχάσω πόσο βίαια άλλαξε η ζωή 
μου, προσωπική και επαγγελμα
τική».

Η κυρία Ελένη Παντελίδου, 
T.E.,MSc, Δ/ντριαΝοσηλευτικής 
Υπηρεσίας του Γ.Ν. Θεσσαλονί

κης « Ιπποκράτειο», αναφέρ
θηκε στην μοναξιά των ασθενών 
που παλεύουν με τον COVID-19: 
«Αυτός που νοσεί αισθάνεται τερά
στια μοναξιά. Δεν Βλέπει οικεία 
πρόσωπα, παρά μόνο Βλέπει αν
θρώπους με διαστημικές στολές. 
Αυτές οι διαστημικές όμως στολές 
είναι οι άνθρωποι που καλύπτουν 
τις ανάγκες των ασθενών από την 
πιο μικρή μέχρι την πιο μεγάλη. 
Μέσα σε αυτές τις ανάγκες είναι και 
η ανάγκη της επικοινωνίας. Χρησι
μοποιώντας τάμπλετ βοηθούν τους 
ασθενείς να μιλήσουν με τους οι
κείους τους».

Ο κύριος Ευάγγελος Λιάτσι- 
κος, Καθηγητής Ουρολογίας, Δι
ευθυντής Ιατρικής Υπηρεσίας 
του Πανεπιστημιακού Γ.Ν. Πα
τριόν «ΠΑΝΑΓΙΑ Η ΒΟΗΘΕΙΑ» 
περιέγραψε την εμπειρία που 
βίωσαν στο Νοσοκομείο Πα
τριόν, το οποίο ήταν ένα από τα 
πρώτα νοσοκομεία στην χώρα 
που κλήθηκαν να αντιμετωπί
σουν περιστατικά ασθενών με 
COVID-19. «Δεν θα ξεχάσω το 
πρώτο τηλεφώνημα πανικού. 
Έφτασε ένα λεωφορείο με κρούσμα 
και έπρεπε εκείνη τη στιγμή να αλ
λάξουν τα πάντα. Να οργανωθεί μια 
κατάσταση και ξαφνικά να μπούμε 
σε εμπόλεμη κατάσταση. Αυτό δεν 
θα το ξεχάσω ποτέ».

Η κυρία Μηλίτσα Μπιτζάνη, 
Πνευμονολόγος, Εντατικολόγος 
MD, PhD, Συντονίστρια Διευ
θύντρια της Α’ ΜΕΘ του Γ.Ν. 
Θεσσαλονίκης «Γ. ΠΑΠΑΝΙΚΟ- 
ΛΑΟΥ» περιέγραψε ποιο είναι 
το κίνητρο πίσω από την ανιδιο
τελή προσφορά των εργαζομέ
νων στις ΜΕΘ: «Σε ένα ποσοστό 
κινούμαστε από κεκτημένη ταχύ
τητα. Όμως πάντα το αποτέλεσμα 
μας δίνει πολύ μεγάλη χαρά, το αί
σθημα της επιβράβευσης. Η στιγμή 
που αποσωληνώνεις έναν ασθενή 
και τον ακούς να λέει τις πρώτες λέ
ξεις, η χαρά που αισθάνεσαι είναι 
τεράστια. Κάτι σαν να γίνεται μια 
εσωτερική έκρηξη συναισθημάτων. 
Αυτό σε ωθεί να εργάζεσαι για να το 
ζήσεις ξανά».

Η κυρία Φωτεινή Φλίγκου, Αν. 
Καθηγήτρια Εντατικής Θερα
πείας, Επιστημονικά Υπεύθυνη 
ΜΕΘ του Πανεπιστημιακό Γ.Ν. 
Πατριόν μίλησε για την ηθική 
ικανοποίηση όταν ένας ασθενής 
τα καταφέρνει και τόνισε πως η 
ενίσχυση των ΜΕΘ με περισσό
τερα κρεβάτια όλο αυτό το διά
στημα θα πρέπει να παραμείνει 
και μετά την λήξη της πανδη
μίας.

Η κυρία Ευφροσύνη Τσου- 
ράκη, Νοσηλεύτρια στο Γ.Ν. Χα
νιών « Ο Αγιος Γεώργιος» η 
οποία πρόσφερε εθελοντικά τις 
υπηρεσίες της σε Νοσοκομείο 
της Θεσσαλονίκης τον περα
σμένο Νοέμβριο, εξήγησε πώς 
αποφάσισε εθελοντικά να μετα
βεί από την Κρήτη στην Θεσσα
λονίκη για να βοηθήσει με την 
αντιμετώπιση της πανδημίας: 
«Σκάφτηκα πως σπούδασα Νοση
λευτική και δουλεύω 25 χρόνια για 
να προστατεύω τη ζωή, επιπλέον 
πιστεύω ακράδαντα στην αλληλεγ
γύη και πως ο καθένας πρέπει να 
προσφέρει τον εαυτό του στην υπη
ρεσία του πάσχοντα. Αυτά σκά
φτηκα και ένιωσα πως πραγματικά 
είχα ηθική υποχρέωση να υπερβώ 
τα όρια μου. Αυτό που θέλω να πω 
είναι πως το πιο δύσκολο δεν είναι 
να κάνεις το καθήκον σου, αλλά να 
ξέρεις κάθε φορά που βρίσκεται το 
καθήκον σου». Αμέσως μετά τον 
λόγο πήραν δυο αποθεραπευμέ

νοι ασθενείς οι οποίοι μίλησαν 
από την πλευρά τους για τη 
σκληρή και μοναχική μάχη που 
καλούνται να δώσουν εκείνοι 
που νοσούν από κορωνόίό.

Η κυρία Αννα Ροκοφΰλλου, 
Δικηγόρος, Πρόεδρος του Οργα
νισμού Πολιτισμού, Αθλητισμού 
& Νεολαίας του Δήμου Αθη
ναίων μίλησε με μεγάλη συγκί
νηση για την υποστήριξη που 
δέχτπκε από το ιατρικό και νο
σηλευτικό προσωπικό της ΜΕΘ 
του Ευαγγελισμού και τόνισε 
πως οι «οι ήρωες της εποχής μας 
είναι οι γιατροί και οι νοσηλευ
τές των ΜΕΘ» και ο κύριος Κώ
στας Κωστής, Καθηγητής 
Οικονομικής και Κοινωνικής 
Ιστορίας στο Τμήμα Οικονομι
κών Επιστημών του ΕΚΠΑ, Συγ
γραφέας περιέγραψε τα δύσκολα 
συναισθήματα που δοκιμάζουν 
την ψυχολογία του ασθενούς που 
νοσεί από κορωνοϊό.

Συγκινημένη, ακούγοντας τα 
λόγια καρδιάς όλων των προσώ
πων, η κυρία Βαρδινογιάννη ευ
χαρίστησε κάθε έναν ξεχωριστά 
για όλα όσα καθημερινά κάνουν 
γιατί όπως χαρακτηριστικά είπε 
πως μας «διδάσκουν τι σημαίνει 
Άνθρωπος».

Την εκδήλωση συντόνισε ο 
δημοσιογράφος κύριος Μιχάλης 
Κεφαλογιάννης.
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1  Τα αιτήματα της Ένωσης Γιατρών ΕΣΥ Ρεθύμνου
προς τον Βασίλη Κοντοζαμάνη

Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

476.62 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• ΑΜΕΣΗ ΠΡΟΞΗΡΥΞΗ ΤΩΝ ΚΕΝΩΝ ΟΡΓΑΝΙΚΩΝ ΘΕΣΕΩΝ ΖΗΤΟΥΝ ΟΙ ΓΙΑΤΡΟΙ

Τα αιτήματα της Ένωσης Γιατρών ΕΣΥ 
Ρεθύμνου προς τον Βασίλη Κοντοζαμάνη
Αμεση προκήρυξη για την κάλυψη των κενών οργανικών θέσεων του ιατρικού προσωπικού ζητούν οι γιατροί του Νοσοκομείου Ρεθύμνου, οι οποίοι κατέθεσαν 
τα αιτήματά τους στον αναπληρωτή Υπουργό Υγείας, Βασίλη Κοντοζαμάνη κατά την πρόσφατη επίσκεψη του στο ίδρυμα.

Όπως αναφέρουν σε ανακοίνωση τους τα μέλη της Ένωσης 
Γιατρών ΕΣΥ Ρεθύμνου, «πραγματοποιήθηκε στις 8/2/21 επί
σκεψη του Αναπληρωτή Υπουργού Υγείας κου Κοντοζαμάνη, 
παρουσία του Γενικού Γραμματέα του Υπουργείου κου Κω- 
τσιάπουλου και της Διοίκηση της 7ης ΥΠε Κρήτης, κας Μπορ- 
μπουδάκη και κου Αγαπίου, στο ΓΝ Ρεθύμνου.

Στη συζήτηση που ακολούθησε η Ένωση Γιατρών ΕΣΥ Ν Ρε
θύμνου ανέπτυξε τα παρακάτω αιτήματα, τα οποία και επέ
δωσε στον Υπουργό:
1. ΑΜΕΣΗ έγκριση - προκήρυξη των κενών οργανικών θέσεων 

του ΓΝΡ (20 θέσεις) που ήδη έχει ζητηθεί από τον Διοι
κητή. Νευραλγικά τμήματα πάσχουν όπως Παθολογική - 
Αναισθησιολογικό - ΜΕΘ - Πνευμονολογική. Είναι θέμα 
επιβίωσης η γρήγορη προκήρυξη - ολοκλήρωση των διαδι
κασιών.

2. ΑΜΕΣΗ ολοκλήρωση διαδικασιών για διορισμό των θέσεων 
που εκκρεμούν (στο Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών κα)

3. Αμεση - αυτόματη επαναπροκήρυξη άγονων - κενούμενων 
θέσεων με διαδικασίες εντός Νοσοκομείου - τυπική 
έγκριση από ΥΠΕ- σε ανώτερη βαθμίδα/μειωμένα προσό
ντα. Απαράδεκτο στις παρούσες συνθήκες ψηφιακής εμ
βάθυνσης η τρίμηνη ή και εξάμηνη καθυστέρηση για 
επαναπροκήρυξη θέσεων που δεν καλύφθηκαν.

4. Μονιμοποίηση επικουρικού προσωπικού. Αμεση μονιμο

ποίηση όλων που προσλήφθηκαν μετά την έναρξη της παν
δημίας και όχι με τη λήξη της σύμβασής τους.

5. Ενίσχυση της ΠΦΥ. Δεν είναι δυνατό όταν όλοι γνωρίζουν 
τον σημαντικό ρόλο της ΠΦΥ στην έγκαιρη διάγνωση - πα
ρακολούθηση ασθενών στην πανδημία για την αποφόρτιση 
νοσοκομείων, να αναθέτουμε επιπλέον καθήκοντα (εμβο
λιασμοί COVID19) χωρίς επιπλέον ενίσχυση.

6. Ενίσχυση εξοπλισμού Νοσοκομείων - ΠΦΥ. Αύξηση των δα

πανών για αναβάθμιση εξοπλισμού.
7. Ταχεία έγκριση του νέου Οργανισμού του ΓΝΡ.
8. Αναγνώριση της COVID-19 ως επαγγελματική νόσος για 

τους υγειονομικούς / ένταξη των υγειονομικών - ΕΚΑΒ στα 
βαρέα και ανθυγιεινά επαγγέλματα.

9. ΤΕΛΟΣ Απαιτούμε ΑΜΕΣΗ άρση των διώξεων - κλήσεων 
σε απολογία της προέδρου της ΟΕΝΓΕ, της ΠΟΕΔΗΝ και 
ΕΝ1Θ με βάση το νόμο περί συγκεντρώσεων, παρακώλυσης 
συγκοινωνιών κα. Την ίδια στιγμή που οι υγειονομικοί δί
δουν τον καλύτερο εαυτό τους.

Ο Αναπληρωτής Υπουργός ανέφερε ότι επίκειται άμεση 
προκήρυξη 18 θέσεων (σχεδόν όλων των κενών οργανικών θέ
σεων) και 1 θέσης για την ΜΕΘ (σε χωριστή προκήρυξη).

Ανέφερε ότι γίνονται προσπάθειες για μείωση της γραφει
οκρατίας και ότι συμμερίζεται το αίτημα για ένταξη των υγει
ονομικών στα βαρέα επαγγέλματα (χωρίς να δεσμευτεί).

Ο Γενικός Γραμματέας ζήτησε να καταρτιστεί άμεσα επι
χειρησιακό σχέδιο για την διαχείριση ενδεχόμενης εκθετικής 
αύξησης των κρουσμάτων COVID-19 στο Νομό.

Η ΕΓΕΣΥ Ρεθύμνου αναμένει την υλοποίηση - προκήρυξη 
των θέσεων γιατρών ΕΣΥ που έχει ανάγκη το ΓΝ Ρεθύμνου, 
και θα συνεχίσει να διεκδικεί την βελτίωση της υγείας στο 
Νομό Ρεθύμνου αλλά και των συνθηκών εργασίας των υγειο
νομικών».
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1  Αντιδράσεις υγειονομικών για τον περιορισμό των
χειρουργείων

Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

173.99 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αντιδράσεις υγειονομικών για τον περιορισμό των χειρουργείων

Να ανακληθεί το μέτρο μείωσης των 
χειρουργικών επεμβάσεων ως 80% στα 
δημόσια νοσοκομεία της Αττικής, που 
περιλαμβάνεται στα πρόσθετα περιοριστικά 
μέτρα ζητάει η Ομοσπονδία Ενώσεων 
Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδας (ΟΕΝ- 
ΓΕ). Κάνει λόγο για «καταστροφικό μέτρο» 
που «όχι μόνο δεν υπακούει σε κανένα 
απολύτως υγειονομικό κριτήριο αλλά εκτι

νάσσει την βαριά νοσηρότητα και θνητό
τητα από χειρουργικές παθήσεις» και «κα
ταδικάζει το ΕΣΥ σε μονοθεματικό σύστημα 
περίθαλψης». Η ΟΕΝΓΕ ζητά από τα μέλη 
της επιτροπής ειδικών να απαντήσουν 
«αν αυτό το καταστροφικό μέτρο είναι 
δική τους εισήγηση και σε ποια «επιστη
μονικά» δεδομένα την στηρίζουν». «Αν 
όχι, πρέπει να σταματήσουν να σιωπούν

και να πάρουν θέση δημόσια», καταλήγει 
η Ομοσπονδία.

Στο μεταξύ, την έντονη διαμαρτυρία του 
εκφράζει το ΔΣ της Ενωσης Νοσοκομεικών 
Ιατρών Αθήνας-Πειραιά (ΕΙΝΑΠ) προς 
τις διοικήσεις της 1ης και 2ης ΥΠΕ, για 
τις «αναγκαστικές», όπως αναφέρει, «με
τακινήσεις γιατρών στο πλαίσιο του εμ
βολιασμού του γενικού πληθυσμού», το

νίζοντας ότι αυτές «ανακυκλώνουν διαρκώς 
το ίδιο εξουθενωμένο και αποδεκατισμένο 
ιατρικό προσωπικό και θίγουν την εκ
παίδευση των ειδικευόμενων». Ζητάει να 
γίνουν οι αναγκαίες προσλήψεις μόνιμου 
ιατρικού προσωπικού σύμφωνα με τις 
ανάγκες, και τα νοσοκομεία άμεσα να 
απεμπλακούν τελείως από τον εμβολιασμό 
του γενικού πληθυσμού.
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1  Τι ζήτησε από τον αν. υπουργό Υγείας η Ένωση
Γιατρών ΕΣΥ Ν. Ρεθύμνου

Πηγή: ΡΕΘΕΜΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-02-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

406.27 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τι ζήτησε από τον 
αν. υπουργό Υγείας 
η Ένωση Γιατρών 
ΕΣΥ Ν. Ρέθυμνου
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΠΟΔΟΜΩΝ
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1  Τι ζήτησε από τον αν. υπουργό Υγείας η Ένωση Γιατρών ΕΣΥ Ν.
Ρεθύμνου

Πηγή: ΡΕΘΕΜΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-02-2021

Τι ζήτησε από τον αν. υπουργό Υγείας η Ένωση Γιατρών 
Ε.Σ.Υ. Ν. Ρέθυμνου

Σχετικά με την πρόσφατη επίσκε
ψη του αναπληρωτή υπουργού Υγεί
ας στο Νοσοκομείο Ρέθυμνου και τα 
ζητήματα-αιτήματα που του τέθη
καν από το Δ.Σ. της Ένωσης Γιατρών 
Ε.Σ.Υ. Ν. Ρέθυμνου, η Ένωση σε ανα
κοίνωσή της αναφέρει:

«Πραγματοποιήθηκε στις 8/2/21 
επίσκεψη του αναπληρωτή υπουργού 
Υγείας κ. Κοντοζαμάνη, παρουσία 
του γενικού γραμματέα του υπουργεί
ου κ. Κωτσιόπουλου και της Διοίκη
σης της 7ης ΥΠε Κρήτης, κας Μπορ- 
μπουδάκη και κ. Αγαπίου, στο Γ.Ν. 
Ρεθύμνου.

Στη συζήτηση που ακολούθησε η 
Ένωση Γιατρών Ε.Σ.Υ. Ν. Ρεθύμνου 
ανέπτυξε τα παρακάτω αιτήματα, τα 
οποία και επέδωσε στον Υπουργό:

1. Άμεση έγκριση - προκήρυξη των 
κενών οργανικών θέσεων του Γ.Ν.Ρ. 
(20 θέσεις) που ήδη έχει ζητηθεί από 
τον Διοικητή. Νευραλγικά τμήματα 
πάσχουν όπως Παθολογική-Αναισθη- 
σιολογικό - ΜΕΘ - Πνευμονολογική. Εί

ναι θέμα επιβίωσης η γρήγορη προκή
ρυξη -ολοκλήρωση των διαδικασιών.

2. Άμεση ολοκλήρωση διαδικασι
ών για διορισμό των θέσεων που εκ- 
κρεμούν (στο Τμήμα Επειγόντων Περι
στατικών κα).

3. Άμεση - αυτόματη επαναπροκή- 
ρυξη άγονων - κενούμενων θέσεων με

διαδικασίες εντός Νοσοκομείου - τυπι
κή έγκριση από ΥΠΕ- σε ανώτερη βαθ- 
μίδα/μειωμένα προσόντα. Απαράδε
κτο στις παρούσες συνθήκες ψηφια
κής εμβάθυνσης η τρίμηνη ή και εξά- 
μηνη καθυστέρηση για επαναπροκή- 
ρυξη θέσεων που δεν καλύφθηκαν.

4. Μονιμοποίηση επικουρικού προ

σωπικού. Άμεση μονιμοποίηση όλων 
που προσλήφθηκαν μετά την έναρξη 
της πανδημίας και όχι με τη λήξη της 
σύμβασής τους.

5. Ενίσχυση της ΠΦΥ. Δεν είναι δυνα
τό όταν όλοι γνωρίζουν τον σημαντικό 
ρόλο της ΠΦΥ στην έγκαιρη διάγνω
ση - παρακολούθηση ασθενών στην 
πανδημία για την αποφόρτιση νοσο
κομείων, να αναθέτουμε επιπλέον κα
θήκοντα (εμβολιασμοί COVID-19) χω
ρίς επιπλέον ενίσχυση.

6. Ενίσχυση εξοπλισμού Νοσοκομεί
ων - ΠΦΥ. Αύξηση των δαπανών για 
αναβάθμιση εξοπλισμού.

7. Ταχεία έγκριση του νέου Οργανι
σμού του Γ.Ν.Ρ.

8. Αναγνώριση της Covid-19 ως 
επαγγελματική νόσος για τους υγειο
νομικούς / ένταξη των υγειονομικών - 
ΕΚΑΒ στα βαρέα και ανθυγιεινά επαγ
γέλματα.

9. Τέλος απαιτούμε άμεση άρση των 
διώξεων - κλήσεων σε απολογία της 
προέδρου της ΟΕΝΓΕ, της ΠΟΕΔΗΝ

και ΕΝΙΘ με βάση το νόμο περί συγκε
ντρώσεων, παρακώλυσης συγκοινωνι
ών κα. Την ίδια στιγμή που οι υγειονο
μικοί δίδουν τον καλύτερο εαυτό τους.

Ο αναπληρωτής υπουργός ανέφε
ρε ότι επίκειται άμεση προκήρυξη 18 
θέσεων (σχεδόν όλων των κενών ορ
γανικών θέσεων) και 1 θέσης για την 
ΜΕΘ (σε χωριστή προκήρυξη). Ανέφε
ρε ότι γίνονται προσπάθειες για μείω
ση της γραφειοκρατίας και ότι συμμε
ρίζεται το αίτημα για ένταξη των υγει
ονομικών στα βαρέα επαγγέλματα 
(χωρίς να δεσμευτεί). Ο γενικός γραμ
ματέας ζήτησε να καταρτιστεί άμεσα 
επιχειρησιακό σχέδιο για τη διαχείρι
ση ενδεχόμενης εκθετικής αύξησης 
των κρουσμάτων Covid-19 στο Νομό».

Η ΕΓΕΣΥ Ρεθύμνου αναμένει την 
υλοποίηση - προκήρυξη των θέσεων 
γιατρών ΕΣΥ που έχει ανάγκη το ΓΝ Ρε
θύμνου, και θα συνεχίσει να διεκδικεί 
την βελτίωση της υγείας στο Νομό Ρε
θύμνου αλλά και των συνθηκών εργα
σίας των υγειονομικών».
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A Enoxss... Νοεμβρίου crcis ΜΕΘ
Μετά την «κόκκινη» 
Αττική, σε εξίσου 
δεινή θέση βρίσκεται 
κι η Θεσσαλονίκη, 
η οποία μπορεί να 
μην έχει φτάσει 
ακόμη στα επίπεδα 
του Νοεμβρίου, 
ωστόσο οι ειδικοί 
κρούουν καθημερινά 
τον... κώδωνα του 
κινδύνου για τον 
ολοένα και 
αυξανόμενο αριθμό 
των διασωληνωμένων.

O
ncjs αναφέρουν οι 
πληροφορίεε, οι νοση
λευόμενοι αία νοσο
κομεία ins noAns αυξάνονται, 

ενώ το ποσοστό κάλυψηε των 
κλινών Covid crtis ΜΕΘ αγγί
ζει πλέον το 70%!

Όλα τα παραπάνω «μαρ- 
τυρά» η εικόνα των κλινικών 
σε επίπεδο διαθέσιμων κλι
νών ΜΕΘ με αριθμούε, οι 
οποίοι δείχνουν ότι:

• Στο «ΑΧΕΠΑ», από τα 
15 κρεβάτια τα 13 είναι κα
λυμμένα. Για την αντιμετώπι
ση του δεύτερου κύματο$, το 
νοσοκομείο επιστράτευσε 
επιπλέον 10 κλίνεε ΜΕΘ για 
περιπτώσειε Covid, οι οηοίεε 
πλέον έχουν επιστρέφει στην 
κοινή νοσηρότητα.

• Στο «Παπανικολάου» 
είναι καλυμμένα και τα 18 
κρεβάτια ΜΕΘ-Covid.

• Στο «Παπαγεωργίου», 
από τα 18 κρεβάτια που υπάρ
χουν συνολικά, καλυμμένα 
είναι τα 10.

• Στο «Γ. Γεννηματόε»,
από τα 10 κρεβάτια, 3 έχουν 
πιαστεί.

• Στον «Άγιο Παύλο»,
από τα 7 κρεβάτια, τα 4 είναι 
καλυμμένα.

Ιτο 70% η κάθιιφη ίων κοινών 
στα νοσοκομείο της Θεσσαλονίκης

Σε όλα τα νοσοκομεία, κατά τη 
διάρκεια του δεύτερου κύματοε ins 
πανδημία που έπληξε την πόλη και 
έμισε i\s k\\mzs, έγιναν αναγκαστώ 

επεκτάσεΐ5, προκειμένου να 
καλυφθούν οι ανάγκε$

Em'ons, και σε επίπεδο 
νοσηλευόμενων σε απλέε 
κλίνεε Covid, τα πράγματα 
δεν είναι ενθαρρυντικά:

• Στο «ΑΧΕΠΑ» νοση
λεύονται συνολικά 56 ασθε
νεί^.

• Στο «Παπανικολάου»,
60 ασθενεί^.

• Στο «Παπαγεωργίου»
νοσηλεύονται συνολικά 39 
ασθενείε.

• Στο «Γ.Γεννηματάε»,
συνολικά 17 άνθρωποι.

Αξίζει να σημειωθεί ότι σε

όλα τα νοσοκομεία, κατά τη 
διάρκεια του δεύτερου κύμα- 
tos ins πανδημία$ που έπλη
ξε την πόλη και γέμισε ns κλί- 
vss, έγιναν αναγκαστικέε 
επεκτάσειε, προκειμένου να 
καλυφθούν οι ανάγκε5.'0ταν 
το δεύτερο κύμα καταλάγια
σε, οι κλίνεε aui0s επέστρε
ψαν και πάλι στην κοινή νοση
ρότητα, Ka0ci)s αρκετέε ηερι- 
πτώσειε άλλων ασθενειών 
στην κορύφωση ins πανδη- 
pias, τον Νοέμβριο, έμειναν 
πίσω.

Άνοιξε η πλατφόρμα των εμβολιασμών για tis ηλικίεε 60-64
ΠΡΟΧΩΡΑ η επιχείρη
ση εμβολιασμού κατά 
insCovid-19,ov0paii 
«Ελευθερία», στη χώρα 
pas, με το άνοιγμα ins 
πλατφόρμαε των ραντε
βού για εμβολιασμό για 
tis nAiKi'ss 60-64 και 
από 75 0a)s 79.

Συγκεκριμένα, η 
πλατφόρμα για rous 60- 
64 ετών άνοιξε x0ss,
Τετάρτη 10 Φεβρουάρι
ου. και YiaTOus75 0(os 
79 αναμένεται να ανοί
ξει αύριο, Παρασκευή 
12 Φεβρουάριου, onojs 
ανακοίνωσε ο γενικόε 
γραμματέαβ Πρωτο- 
βάθμias Φροντίδαε 
YY8i'as M0pios θεμι- 
στοκλέουε.

Μέχρι σήμερα 
έχουν εμβολιαστεί 
410.000 πολίτεβ, πο-

«Φεύγουν» τα sms για 
ίο κλείσιμο ραντεβού
σοστό 3,9% του πλη
θυσμού, και, 0n<i>s εί
πε ο κ. θεμιστοκλέ- 
ous, ήδη έχουν παρα- 
λείφθεί οι nptms 
45.000 δόσειβ του εμ
βολίου cns As
traZeneca.

Οι πρώτοι εμβολια
σμοί στην ηλικιακή ομά
δα 60-64 με το εμβόλιο 
αυτό στη χώρα pas, θα 
ξεκινήσουν crcis 15 Φε
βρουάριου, ανέφερε 
και εξήγησε ncjs θα δη- 
μιουργηθεί ένα νέο σύ- 
στημα που θα αφορά 
αποκλειστικά σεεμβο- 
λιασμούε με το συγκε
κριμένο εμβόλιο σε

συγκεκριμένα εμβολια- 
στικά κέντρα, διαδικα
σία που θα κινείται πα
ράλληλα με το σύστημα 
εμβολιασμών που ήδη 
έχει δρομολογηθεί.

Μάλιστα, για την 
ηλικιακή ομάδα από 75 
0(os 79 έτη ο στόχοε εί
ναι να ξεκινήσει εμβο- 
Aiaopos otis 15 Φε
βρουάριου, oncos είχε 
ανακοινώσει, την περα
σμένη Δευτέρα, στην - 
εξ αποστάσεωε- ενημέ
ρωση των πολιτικών 
συντακτών, η αναπλη- 
ρώτρια κυβερνητική 
εκπρόσωηο5, Αριστο- 
τελίαΠελώνη.
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